

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)  
အမှတ် (၁)

Established in 1914

**Myanma Alinn Daily**

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၈ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၁ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့။

**နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တရုတ်နိုင်ငံတည်ထောင်သည့်နေ့ သဝဏ်လွှာများပေးပို့**

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ (၁) ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ တည်ထောင်သည့်(၆၅)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ ချီကျင့်ဖျင်နှင့် နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းတို့ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများ ပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

## တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး ကြိုးပမ်းမှုကို ပိုမိုအားထည့်ဆောင်ရွက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတပြောကြားသည့် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်း

မိဘပြည်သူများခင်ဗျား

ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ လက်ရှိအခြေအနေများကို မိဘပြည်သူများထံ ရေဒီယိုမှတစ်ဆင့် အသိပေးပြောကြားနေကျဖြစ်တဲ့အတိုင်း စက်တင်ဘာလ အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ပြောကြားရခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

လက်ရှိမြန်မာနိုင်ငံမှာ ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိတဲ့ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်နဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်ကို လေ့လာကြည့်ရှုတဲ့အခါမှာ အဆင့်တစ်ခုကို ရောက်ရှိနေပြီဆိုတာကို တွေ့ကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဖြစ်စဉ်များရဲ့ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းမှုနဲ့ပတ်သက်ပြီး သဘောထားကွဲလွဲမှုများ ရှိနိုင်တယ် ဆိုတာ လက်ခံထားပါတယ်။ ကျွန်တော့်အနေနဲ့ အထူးပြုပြောကြားလို တဲ့အချက်ကတော့ ဒီကနေ့ရရှိထားတဲ့ ဖြစ်ထွန်းမှုအဆင့်ဆင့်ဟာ မိမိတို့ရဲ့

အနာဂတ်ကို ပြဋ္ဌာန်းသတ်မှတ်နိုင်ပြီး ကျွန်တော်တို့ တည်ဆောက်လိုတဲ့ လွတ်လပ်ပွင့်လင်းတဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအဖြစ် တက်လှမ်းနိုင်ဖို့အတွက် အခြေခံအုတ်မြစ်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို ပြောကြားရခြင်းဟာလည်း ဒီကနေ့ ကျွန်တော်တို့ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့ အခြေအနေကောင်းများကို အမိအရဆုပ်ကိုင်ပြီး နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်ဆက်လက်ရှင်သန်နေဖို့အတွက် နိုင်ငံသားအားလုံးက ပိုင်းဝန်း ဆောင်ရွက်ကြဖို့ အချိန်အခါရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတိပြုမိစေရေးအတွက် ပဲဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်များ ဆက်လက်ရှင်သန်ရေးအတွက် အခြေခံအကျဆုံး ဖြစ်တဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်နဲ့ ပတ်သက်ပြီးတော့ အလေးထား

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

“ ဒီကနေ့ရရှိထားတဲ့ ဖြစ်ထွန်းမှုအဆင့်ဆင့်ဟာ မိမိတို့ရဲ့ အနာဂတ်ကို ပြဋ္ဌာန်းသတ်မှတ်နိုင်ပြီး ကျွန်တော်တို့ တည်ဆောက်လိုတဲ့ လွတ်လပ်ပွင့်လင်းတဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုအဖြစ် တက်လှမ်းနိုင်ဖို့အတွက် အခြေခံအုတ်မြစ်ပဲ ဖြစ် ”



အင်ဒိုနီးရှား ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့က ကျေးလက်ရိုးရာကောက်သစ်စားပွဲ အမှတ်တရသီချင်းဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်နေစဉ်။

### အာဆီယံယဉ်ကျေးမှုပြပွဲ သုံးရက်တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်

တွေ့ဆုံမေးမြန်း-ခင်ရတနာ  
ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀

အာဆီယံ လူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း ပိုမို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပသည့် အာဆီယံ ယဉ်ကျေးမှုပြပွဲ ၂၀၁၄ကို ရန်ကုန်မြို့ မြို့မကျောင်းလမ်း ရှိ အမျိုးသားကဇာတ်ရုံတွင် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်မှ

အောက်တိုဘာ ၂ရက်အထိ အခမဲ့ပြသလျက်ရှိပြီး မြန်မာ နိုင်ငံအပါအဝင် အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံမှ အနုပညာများကို ဖော်ထုတ်ပြသမည်ဖြစ်သည်။ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်မှ ကျောင်းသားကျောင်းသူအင်အား ၇၀ကျော် အသုံးပြုကာ မြန်မာတို့၏ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနု

ပညာများကို ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များစွာဖြင့် ဖော်ထုတ်ပြသ မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ပွဲကျင်းပနေစဉ်အတွင်း စီစဉ်ထားရှိပုံများနှင့် အနု ပညာရှင်များ၏ ဆောင်ရွက်နေပုံများကို တွေ့ဆုံမေးမြန်း ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁

#### ယနေ့ မာတိကာ

အီရတ်ကြည်းတပ်နှင့် အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများ တိုက်ပွဲပြင်းထန်စွာ ဖြစ်ပွား၊ အမေရိကန်တို့ လေကြောင်းမှ ပစ်ကူတိုက်ခိုက်မှုများပြုလုပ် စာ » ၄

အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် အာရှယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲအတွက် သတင်းစာရှင်းလင်း စာ » ၁၃

ဂန့်ဂေါမြို့နယ်အတွင်း ဝါးခုတ်ယူ ထုတ်လုပ်မှုပမာဏ များပြားသဖြင့် ဝါးမျိုးပျောက်ကွယ်လာနိုင် စာ » ၁၈

ဆက်သွယ်ရေးစနစ်အမှားအယွင်း ကြောင့်ငွေပြည့်သွင်းရန် အကြောင်းကြားခံရသော်လည်း ငွေပြတ်တောက်မည်မဟုတ် စာ » ၁၉

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ဂျစ်မျက်နှာပို ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

**ဝါကျွတ်ချိန်တန်**  
ကန်တော့ရန် လက်ဆောင်ပွန်

ဂါရဝတရားကို ပြသဖို့ အကောင်းဆုံးလက်ဆောင်ပွန်

အမြင့်မှာဆုံးပါးဝေဝေများကို အဝေတက်မည်ပြုသလိုပင် အမြတ်တင်ကျွတ်ပေးမည်။

**Oramin-G** သွားသန့်ရှင်း မိတ်နှင်းလန်းစို အော်ဂျင်-ဂျီ တိုဆောင်ကြပါ။

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဏာ

ကျေးလက်ဒေသ ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူဦးရေ ၇၀ရာခိုင်နှုန်းသည် ကျေးလက်နေပြည်သူများဖြစ်ပြီး အများစုမှာ ဆင်းရဲသူများဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးအစီအစဉ်များ ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြစ်မီးရောင်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းနှင့် လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းတို့အပြင် သမဝါယမဦးစီးဌာန ချေးငွေထုတ်ချေးရေးစီမံကိန်းသည်လည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။

သမဝါယမချေးငွေစီမံကိန်းသည် ကျေးလက်ဒေသနေပြည်သူအများစုကို အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေခဲ့ပြီး ယခုအခါချေးငွေစီမံကိန်းသည် အရှိန်အဟုန်ကောင်းစွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာနေပြီဖြစ်ပါသည်။ သမဝါယမ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဝိုင်းကုန်သွင်းကုန်ဘဏ် (Exim Bank of China) မှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀၀ချေးယူခဲ့ပြီး ကျေးလက်ဒေသနေပြည်သူများနှင့် ဝင်ငွေနည်းမိသားစုများအား ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှစတင်ကာ အတိုးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် ချေးငွေများထုတ်ချေးပေးခဲ့ပါသည်။ ချေးငွေများကို အတိုးနှုန်းတစ်ကျပ်ခွဲဖြင့် ထုတ်ချေးခဲ့ပါသည်။ ချေးငွေများကို ခြောက်လတစ်ကြိမ် ပြန်ဆပ်ရပြီး ယခုအခါ ငွေကျပ် ၅၂၄၅၅ ဒသမ ၀၃၀သန်းကို သမဝါယမအသင်းပေါင်း ၂၀၀၀၀ကျော် မှ အသင်းသားများအား ထုတ်ချေးပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။

ထို့အပြင် မကြာသေးမီက အဆိုပါဘဏ်မှပင် အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၃၀၀ထပ်မံချေးယူလျက် ချေးငွေများမရသေးသော ပြည်သူများအား ထုတ်ချေးပေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်းသိရပါသည်။ ယင်းချေးငွေများအနက် သန်း ၁၂၀ကို ချေးငွေမရသေးသော သမဝါယမအသင်းသားများသို့လည်းကောင်း၊ သန်း ၁၅၀ကို ချေးငွေရရှိပြီး အသင်းသားများအားကျပ်တစ်သိန်းမှ ငါးသိန်းအထိ ထုတ်ချေးရန်အတွက်လည်းကောင်း၊ ကျန်သန်း ၃၀ကို လယ်ယာသုံးပစ္စည်းများ အရစ်ကျယ်ယူရာတွင်လည်းကောင်း အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရပါသည်။ ထို့အပြင် အတိုးနှုန်းကိုလည်း လက်ရှိ တစ်ကျပ်ခွဲမှ တစ်ကျပ်ရှစ်ပွားအထိလျှော့ချသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါသည်။

ကျေးလက်နေပြည်သူအများစုသည် ရာသီဥတုကိုမှီခို၍ စိုက်ရေးပျိုးရေးလုပ်ငန်းခွင်များတွင် လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ ရာသီဥတုမမှန်သည့်အခါ ဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်တတ်ပါသည်။ အရေးပေါ်လိုအပ်သောငွေအတွက် အတိုးနှုန်းကြီးမြင့်စွာ ယူကြရသဖြင့် ဘူးလေးရာဖရုံဆင့်ဆိုသလို ဖြစ်ကြရပြန်ပါသည်။ ယခုကဲ့သို့ သက်သာသော အတိုးနှုန်းဖြင့် ချေးငွေအစီအမံများ ပေါ်ပေါက်လာခြင်းသည် ကျေးလက်နေပြည်သူများအတွက် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ချေးငွေအစီအမံများကြောင့် စိုက်ရေး ပျိုးရေးကို ကောင်းစွာလုပ်ကိုင်နိုင်မည့်အပြင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများလည်း လုပ်ကိုင်နိုင်မည်ဖြစ်၍ ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ဆင်းရဲမှုနှုန်းကို အမှန်ပင်လျှော့ချလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပြည်ထွင်းသတင်း

ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း အာဆီယံလူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်းကောင်စီ ဝန်ကြီးများနှင့် အာဆီယံဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ



ပုဂံ စက်တင်ဘာ ၃၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် (၁၂)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ လူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်းကောင်စီဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အာဆီယံ လူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်းကောင်စီဝန်ကြီးများ

နှင့် အာဆီယံဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် ပုဂံမြို့ရှိ ပုဂံဧည့်ရိပ်သာ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ) အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအေးမြင့်ကြူ၊ ဒေါက်တာကံဇော်နှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း တရုတ်နိုင်ငံတည်ထောင်သည့်နှစ်ပတ်လည်နေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတည်ထောင်သည့် (၆၅)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းထံမှ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ လီယွမ်ချောင်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း တရုတ်နိုင်ငံတည်ထောင်သည့်နှစ်ပတ်လည်နေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတည်ထောင်သည့် (၆၅)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ လီယွမ်ချောင်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

မျက်စိဝေဒနာရှင်များ အမဲကုပေးမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀

ကမ္ဘာ့ပုဒ္ဓဘာသာနာပြု ချမ်းမြေ့ဆရာတော်၏ တပည့် ဒါယကာ ဒါယိကာမများဖြစ်သော ထိုင်းနိုင်ငံမှ မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများနှင့် အဖွဲ့သည် မှော်ဘီ ချမ်းမြေ့ရိပ်သာကုသိုလ်ဖြစ် မျက်စိဆေးခန်းတွင် မျက်စိရောဂါ ဝေဒနာရှင်များကို စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အခမဲ့စမ်းသပ်ကုသပေးမည်ဖြစ်ပြီး အထူးသဖြင့် အတွင်းတိမ်ရောဂါဝေဒနာရှင်များကို ခွဲစိတ်ကုသပေးမည်ဖြစ်သည်။

မျက်စိရောဂါဝေဒနာ ကုသလိုသူများသည် ရန်ကုန်မြို့ ကမ္ဘာ့အေးစေတီလမ်း အမှတ်(၅၅/က)ရှိ ချမ်းမြေ့ရိပ်သာကျောင်း ဖုန်း-၀၁-၆၅၂၅၈၅ နှင့် ၀၉-၇၃၀၁၂၃၃၃ တို့သို့ အောက်တိုဘာ ၈ ရက်မတိုင်မီ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပြီး ကနဦး မျက်စိစမ်းသပ်ခြင်းကို ရန်ကုန် ချမ်းမြေ့ရိပ်သာ၌ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်တွင် စတင်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



A large advertisement for the movie 'Mingalar' (မင်္ဂလာ) featuring a man in a white suit and a woman in a red dress. The ad includes showtimes for various locations: Top Royal (10:00 AM, 2:00 PM, 6:00 PM, 9:00 PM), Mingalar Cinemas (10:00 AM, 2:00 PM, 6:00 PM, 9:00 PM), and other venues. It also mentions 'ပြန်ကြည့်ရန်' (Watch again) and 'မင်္ဂလာ' (Mingalar).





ပြည်တွင်းသတင်း

တူညီသောအချက်များကိုအခြေခံ၍ အနာဂတ်ကာလတွင် ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃၀

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်အား ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့မှ ကြိုဆိုခြင်းအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပသည်။



တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ကိုရီးယား တပ်မတော် ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့အား မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် စစ်ဆေးစဉ်။ (မြဝတီ)

ရှေးဦးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ ရောက်ရှိလာရာ ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ (Chairman of Joint Chiefs of Staff) ဖြစ်သူ Admiral Choi Yoon-hee နှင့် အရာရှိကြီးများက ခရီးဦးကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် အလေးပြုခံစင်မြင့်သို့ သွားရောက်နေရာယူကာ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏ အလေးပြုခြင်းကို ခံယူပြီး ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့အား ကိုရီးယား တပ်မတော် ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် လိုက်လံစစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်

ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံ ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ (Chairman of Joint Chiefs of Staff) Admiral Choi Yoon-hee နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးသည်။ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ပြောကြားရာတွင် မိမိတို့ နှစ်နိုင်ငံသည် ယဉ်ကျေးမှု၊ ပထဝီအနေအထားနှင့် တူညီသော သမိုင်း

ကြောင်းရှိသဖြင့် အနာဂတ်ကာလတွင် ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း၊ ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ် အပြန်အလှန်ချစ်ကြည်ရေး အလည်အပတ်ခရီးများ အပြန်အလှန်စေလွှတ်ခြင်း၊ လေ့ကျင့်ရေးနယ်ပယ်တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ တိုးမြှင့်လုပ်

ဆောင်လိုကြောင်း၊ ကိုရီးယားကျွန်းဆွယ် တည်ငြိမ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များကိုလည်း ထောက်ခံပံ့ပိုးကြောင်း ပြောကြားသည်။ ကိုရီးယားတပ်မတော် ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ(Chairman of Joint Chiefs of Staff) Admiral Choi Yoon-hee က ပြောကြားရာတွင် နှစ်နိုင်ငံ သံတမန်ဆက်ဆံရေး စစ်ဘက်ဆက်ဆံရေးသည် အရေးကြီးသော ပဏာမခြေလှမ်းဖြစ်သည်ဟု ထင်မြင်ယူဆကြောင်း၊ စစ်ဘက်ဆက်ဆံရေးမြှင့်တင်နိုင်ရန် နည်းလမ်းရှာဖွေဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လေ့ကျင့်ရေးနယ်ပယ်တွင်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထားကြောင်း၊ မိမိတို့၏ တူညီသော အချက်များကို အခြေခံ၍ အနာဂတ်ကာလတွင် ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးက ပြောကြားရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံသည် မဟာဗျူဟာအရ အချက်အချာကျခြင်း၊ သယ်ဇာတအရင်းအမြစ်များစွာ ရှိခြင်းတို့ကြောင့် အာရှဒေသတွင် တိုးတက်ရန် အလားအလာများစွာရှိသော နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့သည် အာရှတိုက်သားများ၊ ဖြစ်သည်နှင့်လျော်ညီစွာ ရုပ်ရည်သွင်ပြင်လက္ခဏာတူညီသည့်အပြင် အသိပညာလိုလားမှု၊ သူတစ်ပါးအား ကူညီလိုမှု အစရှိသည်တို့တွင်လည်း တူညီကြောင်း၊ မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ၏ တူညီသော သမိုင်းကြောင်း၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ ပထဝီအနေအထားအပေါ် မူတည်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိအခြေအနေနှင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆောင်ရွက်နေသည့်အပေါ်တွင်လည်း နားလည်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့အား ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးက ဂုဏ်ပြုနေလယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၁။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂) ရက်နေ့ထုတ် Weekly Eleven News ဂျာနယ်ပါ “ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာဥပဒေက နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများကို သွယ်ဝိုက်သောအားဖြင့် ပြည်သူ့တာဝန်အလွဲသုံးစားမှုပြုလုပ်ရန် ခွင့်ပြုနေသလား” ဟူသော မျက်နှာဖုံးသတင်းအတွင်း စာမျက်နှာတွင် “ပုံနှိပ်စက် သုံးလုံးကနေ ငါးလုံးအထိ (ပြန်ကြားရေး) က တင်ဒါခေါ်တယ်၊ အောင်ထားတယ်၊ အဲဒီပုံနှိပ်စက်တွေရဲ့ ဈေးနှုန်းကို ပြန်ကြည့်တဲ့အခါမှာ သတ်မှတ် ဈေးနှုန်းထက် ပိုနေတာတွေ တွေ့ပါတယ်။ ဥပမာအားဖြင့် စက်တစ်လုံးကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သိန်းကျော်ဖြစ်နေတာမျိုးတွေ ပေါ့။ တချို့စက်တွေဆိုရင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ လေးငါးသိန်းလောက်နဲ့ ပြီးရမယ့်စက်က ဒေါ်လာသိန်းကျော်ဖြစ်နေတဲ့ အခါကျတော့ အဲဒီကွာဟချက်မှာ ဘယ်လိုခြစားမှုတွေ/အလွဲသုံးစားမှုတွေ ရှိနေသလဲ” ဟု Daily Eleven သတင်းစာမှ အမှုဆောင်အယ်ဒီတာ နေထွန်းနိုင်၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားရေးထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

The Daily Eleven သတင်းစာတွင် မှားယွင်းသော အချက်အလက်များကို ထပ်မံဖော်ပြပြီး အများပြည်သူက အမှန်ဟုထင်ယောင်ထင်မှားဖြစ်အောင် ထပ်မံဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ မှားယွင်းဖော်ပြထားချက်များကို ပြင်ဆင်ဖော်ပြပေးရန် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ပယ်လုပ်ငန်းက မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ပယ်ကောင်စီ(ယာယီ)မှ တစ်ဆင့် (၂)ကြိမ်ညှိနှိုင်းခဲ့သော်လည်း Eleven Media Group က ယင်းဖော်ပြချက်နှင့်ပတ်သက်၍ လုံးဝ(လုံးဝ) ပြင်ဆင်ပေးမည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် စာနယ်ပယ်ကောင်စီ(ယာယီ)နှင့်လည်း ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် အကြောင်းမရှိကြောင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ပုံနှိပ်စက်ဈေးနှုန်းများအမှုကို သတင်းဆောင်းပါးရေးသားမှုနှင့် ပတ်သက်၍ မိမိတို့ Eleven Media Group အား ညှိနှိုင်းရန်ဖိတ်ခေါ်ခြင်း၊ စာပိုဒ်အကြောင်းကြားခြင်းများ ထပ်မံမပြုလုပ်ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံကြောင်း Eleven Media ၏ ပြန်ကြားချက်ကို မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ပယ်ကောင်စီ(ယာယီ)မှ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားလာခဲ့ပါသည်။

Table with 5 columns: Issue No., Issue Date, Issue Title, Issue Content, and Issue Status. It lists various news items from Weekly Eleven News, including dates like 2014-06-01 and 2014-06-02, and titles such as 'The Daily Eleven' and 'Eleven Media Group'.





ပြည်ထွင်းသတင်း

ကျောစိုးမှ

“ရှေ့သို့တူညီတက်လှမ်းချီ ငြိမ်းချမ်းဝေစည် အသိုက်အဝန်းဆီ”ဟူသည့် ဆောင်ပုဒ်ကို ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းမှာ စည်းလုံးညီညွတ်၍ အေးချမ်းသာယာကြွယ်ဝသည့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း တည်ထောင်နိုင်မည့် စုပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ပိုမိုတိုးမြှင့်အလေးထား ဆောင်ရွက်စေလို၍ ဖြစ်ပါကြောင်း။

များအတွင်း ပိုမိုညီနိုင်းဆောင်ရွက်မှုများဖြင့် ပြီးပြည့်စုံသည့် ဖြေရှင်းမည့်နည်းလမ်းများ ပိုမိုလိုအပ်လာပါကြောင်း၊ အာဆီယံ လူမှုရေး - ယဉ်ကျေးမှုမဏ္ဍိုင်သည် သဟဇာတဖြစ်၍ ပြည်သူလူထုကို အခြေပြုသည့် အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းအဖြစ် အခွန်ရှည်တည်တံ့စေရန် အာဆီယံဒေသအတွင်းရှိ ပြည်သူများ၊ လူမှုဘဝမြှင့်တင်ခြင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုများနှင့် သဘာဝအရင်းအမြစ်များ ပြုစုပျိုးထောင်ခြင်းတို့ကို အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး အာဆီယံဒေသတွင်း ပြည်သူများ၏ ဘဝ

သာယာရေး၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ အဆင်ပြေစေရေးနှင့် လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးရေးတို့ကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရန် ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်နေသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း။

နိုင်ရေး၊ အာဆီယံ၏ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များကို ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် မြှင့်တင်ရေး၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ တီထွင်ဖန်တီးမှုများနှင့် ယဉ်ကျေးမှုထုတ်ကုန်လုပ်ငန်းများမြှင့်တင်ရေး၊ ပြည်သူလူထုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့သည် အာဆီယံ လူမှုရေး- ယဉ်ကျေးမှုမဏ္ဍိုင်၏ အဓိက အနှစ်သာရများဖြစ်ပါကြောင်း။

သမိုင်းကြောင်းဆိုင်ရာများရှိသည့် အတွက် အာဆီယံ လူမှုရေး- ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း၏ ရေရှည်ရည်ရွယ်ချက်များသည် အာဆီယံပြည်သူလူထု၏ လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးရေးကို တာဝန်ယူသည့် အသိုက်အဝန်းဖြစ်စေရန် ဆိုသည်ကို မိမိတို့အနေဖြင့် အသိအမှတ်ပြုထားပါကြောင်း။

လူမှုရေး -ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း၏သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများကို ဖော်ဆောင်သည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အမျိုးသားအဆင့် အဓိကဆောင်ရွက်သူများ အနီးကပ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး အာဆီယံလူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်းကောင်စီ နှစ်ဝက်အက်ဖြတ်အစီရင်ခံစာကို (၂၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တင်ပြနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အဖွဲ့ဝင်ကော်မတီဝင်များကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

ကြေညာစာတင်ပြထားခဲ့သည့် လူထုအခြေပြုအာဆီယံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် (၂၄)ကြိမ်မြောက် ထိပ်သီး အထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် ကြေညာစာတင်ပြကျေးဇူးတင်စာ မည်ကဏ္ဍများမှ ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း မီးမောင်းထိုး

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ Demilitarized Zone သို့ သွားရောက်လေ့လာ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃၀

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ Demilitarized Zone (DMZ) သို့ ရတတ်ယာဉ်ဖြင့် သွားရောက်လေ့လာကြည့်ရှုကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ကိုရီးယားစစ်သမိုင်းပြတိုက် War Memorial ကို လည်းကောင်း၊ Defense Acquisition Program Administration, (DAPA) ကိုလည်းကောင်း သွားရောက်လေ့လာကြသည်။ ထို့အပြင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက် ညပိုင်းတွင် ဆိုးလ်မြို့ရှိ Namsan Tower ကို သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါမျှော်စင်သည်ဆိုးလ်မြို့ Namsan တောင်ကုန်းပေါ်၌ တည်ရှိသည်။ ၂၃၆ ဒေသ ၇ မီတာ (၇၇၇ ပေ) မြင့်မား၍ ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်အား Demilitarized Zone (DMZ) မှ တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။



ဒီမိုကရေစီ နယူးယောက် ကုလသမဂ္ဂ လျက်ရှိသည့် (၂၀၀၀) သမဂ္ဂအထွေထွေ ခြားရေးဝန်ကြီး ဝန်ကြီး ဦးစက်တင်ဘာ ထွေမူဝါဒရေး ခဲ့သည်။ ယင်းမိန့်ခွဲကဲ့သို့ စုစုပေါင်း အခါသမယမှာ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများ ခြောက်မှုများ ပြီး စုပေါင်းလေ့လာ ဖြေရှင်းရန် ဖြစ်ပါကြောင်း အချို့၏ ဒေသဒေသတွင်းတွင် ပဋိပက္ခများ၏ ပမာဏသည်လည်း နေပါကြောင်း၊ ထောင်ခံခန့်သည့် နေဆဲဖြစ်ပါကြောင်း ရာသီဥတု ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကိစ္စတစ်ရပ် မအသက်ရှင်ရလျှင် ရပ်ငြိမ်သည့်အလုပ်ဆောင်သွားကြောင်း၊ အဓိပ္ပာယ်ပြည့်စုံလည်း အရေးမည့် ရာသီဥတုလုံးပါဝင်သည့် တစ်ရပ်ကို ပါးတွင် ပေါ်ထွက်အသိုက်အဝန်း ဆက်လက် ဖြစ်ပါကြောင်း အနောက် အိန္ဒိယပြင်ပ ဖွယ်ဖြစ်ပါကြောင်း လုံးနှင့် သက်ဖြစ်ကြောင်း၊ လူသားချင်း နိုင်ငံရေးနှင့် အိမ်မက် ဆိုးသောအရင်းအားလုံးကို စုစုမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် အတွင်းရေးအရေးပေါ် ဝေသမဂ္ဂအဖွဲ့ကို ထူထောင်ပြီး မြန်မာ့တို့ပြန်မှုကို ကြိုမည်သည့် သို့မဟုတ် မည်တွင်မဆို အခြေခံခြင်းကို

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးတို့အား ကိုရီးယားတပ်မတော် ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဇနီးတို့က ညစာတည်ခင်းဧည့်ခံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃၀



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့သည် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၇ နာရီတွင် ဆိုးလ်မြို့ရှိ ကိုရီးယားတပ်မတော် ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ (Chairman of Joint Chiefs of Staff) ဖြစ်သူ Admiral Choi Yoon-hee ၏ နေအိမ်၌ တည်ခင်းဧည့်ခံသော ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ညစာစားပွဲသို့ မြန်မာ့တပ်မတော်ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး ဦးလွင်နှင့်ဇနီး မြန်မာစစ်သံ (ကြည်းရေးလေ) ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မြင့်တိန်းနှင့်ဇနီးတို့တက်ရောက်ကြ၍ ကိုရီးယားတပ်မတော်မှ ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဇနီး၊ ကိုရီးယားတပ်မတော်မှအရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ ညစာစားပွဲတွင် ကိုရီးယားတပ်မတော်၊ ပူးတွဲစစ်ဦးစီးချုပ်ဥက္ကဋ္ဌက နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြား၍ ဆုတောင်းမင်္ဂလာပြုခဲ့ပြီး တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြား၍ ဆုတောင်းမင်္ဂလာပြုခဲ့သည်။ ထို့နောက် ညစာကို အတူတကွသုံးဆောင်ခဲ့ပြီး အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ အပြန်အလှန် ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ကယ်ဆယ်ရေးအစီအစဉ်အသစ်များ ထပ်မံရေးဆွဲဆောင်ရွက်နေ တောင်တက်သမားနှစ်ဦးကျန်ရှိသည့်ပစ္စည်းများကို တာဝန်ရှိသူများထံအပ်နှံ

ပူတာအို စက်တင်ဘာ ၃၀

ပူတာအိုမြို့သို့ ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီဖြစ်သည့် တရုတ်နိုင်ငံမှ တောင်တက်သမား ၁၉ ဦးအဖွဲ့နှင့် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က ရောက်ရှိလာခဲ့သော အီတလီနိုင်ငံသား သုံးဦး၊ နီပေါလူမျိုးတစ်ဦးတို့သည် ပြည်တွင်းကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပူးပေါင်းကာ ကယ်ဆယ်ရေးလမ်းကြောင်းသစ်များ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော်လည်း တောင်တက်သမားများနှင့် ပျောက်ဆုံးရဟတ်ယာဉ်ကို ပြန်လည် မတွေ့ရှိနိုင်သေးကြောင်း သိရသည်။

များကို ပူတာအိုခရိုင် ဒေသအာဏာပိုင်များရှေ့မှောက်တွင် ဖွင့်လှစ်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီးနောက် ဒေသအာဏာပိုင်များလက်သို့ ပကတိအတိုင်း အပ်နှံထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် နိုင်ဂျီးရီးယားလွတ်လပ်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့







ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ၏ ဒုတိယအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃၀

ပြည်သူ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်စေမှုမှ ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့အစည်းများအား အထောက်အကူပြုရန်အတွက် အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ ဒုတိယအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ယာဝုံ)

အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်ဦးခင်မောင် အေးနှင့်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများနှင့်ဌာန ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြသည်။

ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဆက်စပ်ပြီး တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် အစိုးရများက တင်ပြထားသည့် အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ အခက်အခဲများ အပေါ် သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် လက်တွေ့အကောင်အထည် ဖော်နိုင်သည့် ရလဒ်အဖြစ်ရရှိသည် အထိ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲ

မှုဆောင်ရွက်ရာတွင် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော် ရေရှည်တည်တံ့ရေး အတွက် ခိုင်မာသော အခြေခံ အုတ်မြစ်များ ချမှတ်ပြီး ပြည်သူများ ခါးလှူမှုစီးပွားရေး ဦးစားပေး လိုအပ် ချက်များကို အမြန်ဆုံး ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု နှင့် အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များသည် ရေရှည်အကောင် အထည်ဖော်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ် တစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ကောင်းမွန်သော ရလဒ်များရရှိရန်အတွက် အရေးကြီး ကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံ များအရ Non-standard Blue Print စံပြုပုံစံလုပ်ငန်းစဉ်မရှိဘဲ သက် ဆိုင်ရာနိုင်ငံ၏ အခြေအနေနှင့် လိုက်လျောညီထွေ ဆောင်ရွက်ကြ ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အရည်အသွေး မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် (Capacity Building) သည် လွန်စွာအရေးပါပြီး လူတစ်ဦးချင်းအဆင့်၊ အဖွဲ့အစည်း အလိုက်အဆင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်ကို အကောင်အထည် ဖော်ပေးနိုင်သည့် ပတ်ဝန်းကျင် ကောင်းတစ်ရပ်ကို ဖန်တီးပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက် ရာတွင် ရေတို၊ ရေရှည် လုပ်ငန်းစဉ် များချမှတ်ပြီး အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ အပေါ် သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် လက်တွေ့အကောင်အထည် ဖော်နိုင်သည့် ရလဒ်အဖြစ်ရရှိသည် အထိ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲ



ရည်မှန်းချက်များကို အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် လက်တွေ့ အကောင်အထည်ဖော် ရသည့် အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်း များ၊ လိုက်နာကျင့်သုံးရသည့်စနစ် များ ထက်မြက်နေစေရန် အရေးကြီး ကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရနှင့် မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် (Capacity Building) သည် လွန်စွာအရေးပါပြီး လူတစ်ဦးချင်းအဆင့်၊ အဖွဲ့အစည်း အလိုက်အဆင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်ကို အကောင်အထည် ဖော်ပေးနိုင်သည့် ပတ်ဝန်းကျင် ကောင်းတစ်ရပ်ကို ဖန်တီးပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက် ရာတွင် ရေတို၊ ရေရှည် လုပ်ငန်းစဉ် များချမှတ်ပြီး အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ အပေါ် သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် လက်တွေ့အကောင်အထည် ဖော်နိုင်သည့် ရလဒ်အဖြစ်ရရှိသည် အထိ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲ



တင်ပြသည့် အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအပေါ် သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍများအလိုက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများမှ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် ပေးမည့်အချက်များ၊ လုပ်ငန်းသဘာဝ အရ တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်အချက် များ၊ ခေတ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေ ဖြစ်စေရန် ပြင်ဆင်သင့်သောအချက် များကို တစ်ချက်ချင်းအသေးစိတ် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြရာ ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပေါင်း စပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာ ကြသော တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများက ဒေသ အလိုက် လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်စွက် တင်ပြကြရာ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများမှ ဒုတိယဝန်ကြီးများက ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပြီး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက

## မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ ရွှေဂုဏ်တံဆိပ်လည်နေ့ ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု

ရန်ကုန်

အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ် (၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ သမိုင်းနှင့် မှုခင်းအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက စမ်းချောင်း မြို့နယ် အမှတ်(၃)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးထွန်းဝင်း က ဟောပြောသည်။

တင်ဝင်းလေး (ကြည့်မြင်တိုင်)

မိတ္ထီလာ

မိတ္ထီလာခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်အရာရှိ ငါးဦး၊ အခြား အဆင့် ၂၁ ဦး စုစုပေါင်း ၂၆ ဦး တို့မှ ခရိုင်ဆေးရုံကြီး သွေးလှူ ဌာနတွင် စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီကစတင်၍ သွေး လှူဒါန်းကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့)

**ပြည်သူ့အကျိုး ဖော်ဆောင်ဖို့ အခွန်ပွန်စွာ ပေးဆောင်ဖို့**

# Pa-Oamyaarinn

## ကျေးဇူးအထူးဥပကာရ စာင်းပို့ခြင်း

(၁.၁၀.၂၀၁၄)ရက် ဒီတစ်နေ့တွင်ကျရောက်သော ပတ္တမြား FM ၏ ပဉ္စမနှစ်ပတ်လည်နေ့ မင်္ဂလာအခါသမယတွင်

ပတ္တမြား FM တောင်ထုတ်လွှင့်ချိန်မှ ယနေ့တိုင် ငါးနှစ်တာခရီးလမ်းကို လျှောက်လှမ်းခဲ့ရာ၌

အချိန်အခါမရွေး ခဉ့်ဆက်မဖြတ် အားတက်သရော ကူညီပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြပါသော ဂီတ၊ ဝေပေ၊ ရုပ်ရှင်၊ သဘင်နယ်ပယ် အသီးသီးမှ

အနုပညာရှင်၊ အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များအားလည်းကောင်း၊ ကြော်ငြာများထည့်သွင်းပေးကြပါသော

ဦးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ကြီးများ၊ SPONSOR များအားလည်းကောင်း၊ ငါးနှစ်တာကာလတစ်လျှောက်လုံး

အခဉ့်တန်ခိုက် နားထောင်အားပေးခဲ့ကြပြီး ဓားနှင့်တစ်မျိုး၊ စုန်းနှင့်တစ်သွယ်၊ သွန်လှိုင်းမှတစ်ဖုံ၊ ကောင်းသည်ထက်ကောင်းအောင်

ပေးပို့အကြံဉာဏ်များပေးကြပါသော ပတ္တမြား FM ရဲ့ ကျေးဇူးရှင် သောတရှင် မျန်ပရိသတ်များအားလုံးကိုလည်းကောင်း၊

ပဉ္စမနှစ်ပတ်လည်အတွက် ဂုဏ်ပြုဝမ်းမြောက်စကားပြောကြားပေးကြပါသော

အနုပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်၊ အသိပညာရှင် ဦးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊

နှစ်ပတ်လည်ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းပေးကြပါသော သောတရှင်များအားလည်းကောင်း၊ အခြားကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို

ပတ္တမြား FM မှ လိုက်လိုက်လဲ့လဲ့ အထူးကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်းနှင့် နောင်ရေဆက်လက်ပြီး

ပတ္တမြား FM ရေဒီယိုအစီအစဉ်များကို

ကောင်းသည်ထက်ကောင်းအောင် ကြိုးစားတင်ဆက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊

လေးစားစွာအသိပေးအပ်ပါသည်။

ပတ္တမြား FM မိသားစု

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရွှေမှီးမှ

ဦးကျော်ဦး

ပါမောက္ခချုပ်(အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်)

မေး။ ဖြိုင်ပွဲအတွက် မြန်မာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့တွေရဲ့ တင်ဆက်မှုအပိုင်းကို ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့ကျောင်းက ပြုပြင်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့တွေအတွက် အကဲဖြတ်မှု မြန်မာ့ရိုးရာ သရုပ်သဏ္ဍာန် ကမူဟန်နဲ့ ရုပ်သေးအကကို တင်ဆက်ပြသမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မြန်မာသံစဉ် ကိုးဂီတနဲ့ တီးခတ်ဖျော်ဖြေသွားဖို့ရှိပြီး မြန်မာ့ဆိုင်ခိုင်းဖျော်ဖြေမှု၊ တက္ကသိုလ်အငြိမ်းဖြစ်တဲ့ ကုမုဒြာ အငြိမ်းပွဲ၊ အာဆီယံဝတ်စားဆင်ယင်မှုပြပွဲ၊ မြန်မာတွေရဲ့ ခေတ်အဆက်ဆက်ဝတ်စားဆင်ယင်မှုပြပွဲ၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံဆင်ယင်ထုံးစံပြပွဲတွေ ပါဝင်ပါတယ်။ မြန်မာက အိမ်ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပရလို့ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှု အများဆုံးတာဝန်ယူရမှာဖြစ်ပြီး ကျန်တဲ့ကိုးနိုင်ငံကတော့ ရိုးရာဂီတတွေကို ဖော်ထုတ်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ပြပွဲရဲ့ အစီအစဉ်တွေနဲ့ အများပြည်သူတွေကြည့်ရှုနိုင်ဖို့ စီစဉ်ထားတဲ့အပိုင်းကို သိပါရစေ။

ဖြေ။ ပြပွဲမှာအစီအစဉ် ၁၇ ခုပါဝင်ပါတယ်။ အာဆီယံသုံးနိုင်ငံဖျော်ဖြေပြီးတိုင်း မြန်မာနိုင်ငံက တင်ဆက်မှုအစီအစဉ်ကို ထည့်သွင်းပြီး ဖျော်ဖြေသွားမှာပါ။ ကျွန်တော်တို့က အိမ်ရှင်အဖြစ် ပထမဆုံးအကြိမ်တာဝန်ယူရတာမို့ အခက်အခဲတွေတော့ အများကြီးရှိပါတယ်။ ဝင်ကြေးကတော့ အခမဲ့ဖြစ်ပါတယ်။ အမျိုးသားဇာတ်ရုံက ဦးရေ ၁၆၀၀ လောက်ဆိုတော့ ရုံပြည့်သည်အထိ ကြည့်ရှုနိုင်ကြမှာပါ။ လုံခြုံရေးအတွက် အထူးအစီအမံတွေ ထားရှိပါတယ်။ အမျိုးသားဇာတ်ရုံကားရပ်နားရာနေ

ရာတွေမှာ အာဆီယံနိုင်ငံတွေက အမှတ်တရပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်ခန်း ၁၀၀ကျော် ခင်းကျင်းထားတဲ့အတွက် ယာဉ်ရပ်နားဖို့ အခက်အခဲတော့ ရှိနိုင်ပါတယ်။ ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၆၀ ခန်းက အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံရဲ့ရိုးရာအစားအစာတွေကို ရောင်းချပေးမှာဖြစ်ပြီး နိုင်ငံအလိုက် ရိုးရာပစ္စည်းအရောင်းဆိုင် ၄၀ ဆိုင်နဲ့ အာဆီယံနိုင်ငံအသီးသီးက သံရုံးပြခန်း ၁၂၁နဲ့ ပါဝင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အာဆီယံနိုင်ငံတွေရဲ့ ယဉ်ကျေးမှုတွေကို တစ်နေရာတည်းမှာ တစ်စုတည်းပြသထားလို့ လာရောက်လေ့လာနိုင်ပါတယ်။

မေး။ ပြပွဲကျင်းပခြင်းရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ဆရာတို့အတွက် အာဆီယံယဉ်ကျေးမှုပြပွဲကနေ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအတွက် ဘယ်လိုအရာတွေ သင်ယူရရှိနိုင်မလဲ။

ဖြေ။ အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းကို ၁၉၆၇ခုနှစ်မှာစတင်ဖွဲ့စည်းပြီး မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ ၁၉၉၇ ခုနှစ်မှ ဝင်ရောက်ခဲ့တာပါ။ ကျွန်တော်တို့ဟာ ဒေသတွင်းနိုင်ငံတွေ ဖြစ်ပေမယ့် ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ အနုပညာက တူမယောင်နဲ့ ကွာခြားတာတွေအများကြီးရှိပါတယ်။ တစ်နိုင်ငံနဲ့တစ်နိုင်ငံရင်းနှီးကျွမ်းဝင်ဖို့အတွက် ယဉ်ကျေးမှုချင်း ဖလှယ်မှုက အလွယ်ကူဆုံးဖြစ်သလို ယဉ်ကျေးမှုမတူညီချင်းကလည်း ထိရလွယ်တဲ့ အနေအထားတွေ ကြုံတွေ့နိုင်ပါတယ်။ သို့သော် နောက်ပိုင်းမှာ အာဆီယံနိုင်ငံတွေရဲ့ ပညာရေး၊ အလုပ်အကိုင်နဲ့ ယဉ်ကျေးမှုတွေကို ညှိနှိုင်းလာကြတယ်။ ဥပမာပြောရရင် အလုပ်သမားတွေရဲ့ အရည်အသွေးကို တစ်ပြေးညီ သတ်မှတ်လာသလို ပညာရေးမှာ သင်ကြားမှု Level တွေကို ညှိနှိုင်းလာကြပါတယ်။ အနုပညာနဲ့ ယဉ်ကျေးမှုအပိုင်းတွေမှာလည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လာကြတာကနေ တစ်နိုင်ငံနဲ့ တစ်နိုင်ငံ နားလည်မှု၊ ချစ်ကြည်မှုတွေ

ပိုမိုတည်ဆောက်လာနိုင်ဖို့အတွက် ယဉ်ကျေးမှု ဖလှယ်ပွဲတွေက အလွန်အရေးကြီးပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အတွက် အနုပညာနဲ့ ယဉ်ကျေးမှုကနေ ရင်ဘတ်ချင်းဖလှယ်နိုင်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒေသတွင်းနိုင်ငံတွေရဲ့ အနုပညာတိုးတက်မှု၊ ရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှု အနုသုခုမတွေကို ဖော်ထုတ်နိုင်ပြီး ဗဟုသုတများစွာ ရရှိစေပါတယ်။

မစ္စတာ ခမ်ပန်းပိုင်တို့နစ်ချီ (ဂီတပညာရှင်) လာအို

မေး။ လာရောက်ဖျော်ဖြေဖြစ်ခဲ့ပုံနဲ့ ဘယ်လိုဂီတဖျော်ဖြေမှုတွေ တင်ဆက်မလဲရှင်။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့ အဖွဲ့စုစုပေါင်းလေးဦးပါဝင်တယ်။ ရိုးရာလာအိုဂီတကို ဖျော်ဖြေမှာဖြစ်ပါတယ်။ Khaen၊ Kachaboi၊ Vod၊ Phi ဆိုတဲ့ ရိုးရာတူရိယာလေးမျိုးနဲ့ ငါးမိနစ်တာ တီးခတ်ဖျော်ဖြေသွားဖို့ ပြင်ဆင်ထားပါတယ်။ သီချင်းရဲ့ အမည်ကတော့ လာအို People Democratic Republic လို့ခေါ်တဲ့ နိုင်ငံရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ သံစဉ်ဖြစ်ပါတယ်။ လာရောက်ဖျော်ဖြေဖို့အတွက် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်တွေကို ရွေးချယ် လေ့ကျင့်ထားပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ အရေးကြီးတဲ့ ဂီတဖျော်ဖြေမှုတစ်ခုလို့ ခံယူထားပါတယ်။

မေး။ မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပပေးတဲ့ အနုပညာပြပွဲအပေါ် လာအိုအဖွဲ့ရဲ့ အမြင်နဲ့ သဘောထားကိုသိပါရစေ။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့အတွက် မြန်မာနိုင်ငံကိုလာရောက်ခွင့်ရတာ ဒုတိယအကြိမ်ဖြစ်ပြီး ပထမအကြိမ် ချစ်ကြည်ရေးဖျော်ဖြေမှုကို ၁၉၉၇မှာ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ဖူးပါတယ်။ အခုအကြိမ်မှာမြင်တွေ့ရတာ မြန်မာနိုင်ငံက အလွန်ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးလာခဲ့ပြီ။ အခုလို

အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် အဆင့်အတန်းပြည့်မီစွာ လက်ခံကျင်းပနေတာကို တွေ့ရလို့ ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ပြီးပြည့်စုံတဲ့ အာဆီယံအနုပညာယဉ်ကျေးမှုပြပွဲဖြစ်တယ်လို့ ပြောပါရစေ။

မစ္စတာ အွန်မား (အနုပညာအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်) ဘရူနိုင်း



မေး။ သီချင်းဖျော်ဖြေမယ့် သီချင်းအကြောင်းနဲ့ အသုံးပြုမယ့် တူရိယာတွေအကြောင်းကို သိပါရစေ။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့ ဘရူနိုင်းရိုးရာဂီတနဲ့ ဖွဲ့ဆိုထားတဲ့သီချင်းကို တင်ဆက်မှာပါ။ အဓိပ္ပာယ်ကတော့ ကျွန်တော်တို့တိုင်းပြည်ကနေ နွေးထွေးစွာကြိုဆိုတဲ့အကြောင်း ဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့သားတွေက လူငယ်တွေအများစုဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံကို ပထမဆုံးအကြိမ် လာရောက်ရလို့ စိတ်လှုပ်ရှားမိတယ်။ မြန်မာပရိသတ်ကြီးက ကျွန်တော်တို့ ဂီတကို နားဆင်ရင်း ပျော်ရွှင်မှုတွေ၊ တက်ကြွမှုတွေ ရရှိလာစေမယ်လို့ အာမခံပါတယ်။ အဓိကကတော့ သစ်တောထွက် ဝါးနဲ့ သစ်သားကိုအခြေခံပြုလုပ်ထားတဲ့ ရိုးရာတူရိယာတွေကို အသုံးပြုတင်ဆက်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ အာဆီယံ ယဉ်ကျေးမှုပြပွဲအပေါ် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ရဲ့ ခံစားမှုကို ပြောပြပေးပါဦး။

ဖြေ။ ရင်ခုန်ပါတယ်။ အမှန်ပြောရရင် ကျွန်တော်တို့ ရိုးရာ

သီချင်းတွေကို ကိုယ့်တိုင်းပြည်မှာ ပျောက်ကွယ်မသွားအောင် မနည်းကြိုးစားနေရတယ်။ အခုမြန်မာနိုင်ငံမှာ လာရောက်ဖျော်ဖြေရတာဖြစ်လို့ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ အာဆီယံဆိုတာ အကောင်းဆုံး အဖွဲ့အစည်းလို့ ကျွန်တော်ယုံကြည်တယ်။ အခြားဒေသတွင်း အဖွဲ့အစည်းတွေထက် ယှဉ်ရင် ကျွန်တော်တို့ ၁၀ နိုင်ငံက ယဉ်ကျေးမှု အနီးစပ်ဆုံးလို့ ထင်မြင်မိပါတယ်။ ပိုပြီးပေါင်းစည်းခွင့်၊ ဖလှယ်ခွင့်ရဖို့ အခွင့်ကောင်းတစ်ရပ်ပါပဲ။

မေး။ မနစ်က အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌနေရာကို ဘရူနိုင်းက တာဝန်ယူထားပြီး ယဉ်ကျေးမှုပြပွဲကို ကျင်းပခွင့်ရရှိခဲ့တာ။ ဒီနှစ်ကျွန်မတို့နိုင်ငံမှာ ကျင်းပခွင့်ရခဲ့တယ်။ ကွာခြားမှုတွေ တွေ့ရပါလားရှင်။

ဖြေ။ ကွာခြားမှု မရှိပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ ကျင်းပတုန်းကလည်း အကောင်းဆုံး တင်ဆက်ပြသခဲ့ပါတယ်။ အခု မြန်မာနိုင်ငံကို ရောက်လာတယ်။ ခင်ဗျားတို့နိုင်ငံကလည်း အကောင်းဆုံးစီစဉ်ထားတယ်။ အသံစနစ်ရော၊ စင်မြင့်အပြင် အဆင်ရော၊ အရောင်းပြခန်းတွေရော ကျွန်တော်အားလုံး လေ့လာပြီးပါပြီ။ ပရိသတ်တွေများများ လာရောက်ကြည့်ရှုစေချင်တယ်။

မစ္စတာ နီရှိုင်းလန်ဇာနန်စ် (ကျွန်းစုမျိုးနွယ်ရိုးရာဂီတပညာရှင်) ဖိလစ်ပိုင်

မေး။ ဖျော်ဖြေပေးမယ့် အစီအစဉ်နဲ့ ပြင်ဆင်လာခဲ့တာတွေကို ပြောပြပေးပါရှင်။

ဖြေ။ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ Island Music ကို ဖော်ထုတ်မှာပါ။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ တောင် ဒီဂီတအမျိုးအစားက ပျောက်ကွယ်လုနီးပါး ဖြစ်နေရတယ်။ နိုင်ငံတော်ကနေ ပြန်လည်ရှာဖွေဖော်ထုတ်ပေးနေတာပါ။ ကျွန်တော်တို့ ကျွန်တော်အဖွဲ့ကနေ လက်ဆင့်ကမ်း

ပေးထားတဲ့ဂီတဖြစ်လို့ ကျွန်တော်အသက်တမျှ တန်ဖိုးထားပါတယ်။ အဲဒါကို ကျွန်တော်ရဲ့ ဂီတမြေမြစ်တွေကိုအမွေပေးတယ်။ အာဆီယံနိုင်ငံတွေအလယ်မှာ ချပြခွင့်ရလို့ ဂုဏ်ယူစွာ တင်ဆက်သွားမယ်။



မေး။ ဖျော်ဖြေမယ့် တူရိယာတွေနဲ့ တာဝန်ခွဲဝေယူမှုတွေကို ပြောပြပေးပါဦး။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့ လေးဦးပါဝင်ပြီး ရိုးရာဂီတပစ္စည်းတွေနဲ့ ဖျော်ဖြေမှာပါ။ ဝါးနဲ့ကျွန်းသစ်ကို အခြေခံထားတဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ တူရိယာတွေက ရုတ်တရက် ကြည့်ရင် ခင်ဗျားတို့ရိုးရာ တူရိယာတွေနဲ့ အခြေခံတူညီပါလိမ့်မယ်။ မတူညီတာကတော့ တင်ဆက်မှုအပိုင်းပေါ့ဗျာ။ အင်ဒိုနီးရှားက ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ ဖျော်ဖြေတာ တွေ့တယ်။ လေ့မှတ်ပလေ့ချင်းတော့ တူပါတယ်။ ထွက်ရှိတဲ့ အသံစနစ်နဲ့ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုပုံက ခြားနားတယ်လေ။ ကျွန်တော်တို့က အဆိုနစ်ဦး၊ အတီးနစ်ဦးနဲ့ မြိုင်ဆိုင်စွာ တင်ဆက်သွားမယ်။ အတီးအမှုတ်နဲ့ အဆိုကို ပေါင်းစပ်ပြီး ဖျော်ဖြေမယ်။ ဝမ်းနည်းစရာကောင်းတာက အကအဖွဲ့ မပါလာနိုင်တာကိုပါ။ အကလေးနဲ့ဆိုရင်တော့ ပိုမြိုင်ဆိုင်တာပေါ့။

ဖြေကြားပေးပါသော အာဆီယံနိုင်ငံအချို့မှ တာဝန်ရှိသူများအား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

Advertisement for Galaxy Software Services Co., Ltd. featuring iStock and contact information.

Advertisement for 'သရာဒွေး' (Sara Dwe) featuring a large image and contact numbers.

Advertisement for 'နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ပျောက်ဆုံးခြင်း' (Cancellation of National Passports).

Large advertisement for 'Silk & Style' featuring a butterfly logo and promotional text for silk fabrics.

# စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်နှင့် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှအားကစားအဖွဲ့များ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိသော ပွဲစဉ်များ

**အင်ဒိုနီးရှား စက်တင်ဘာ ၃၀**  
အိမ်ရှင်အဖြစ် တောင်ကိုရီးယား နိုင်ငံ အင်ဒိုနီးရှားမြို့၌ ကျင်းပလျက် ရှိသော (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက် မြန်မာအားကစားအဖွဲ့များ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မှုများမှာ အင်ဒိုနီးရှား၊ ဘူဖျောင့်ပိုက်ကျော်ခြင်း၊ အားကစားရုံ၌ ကျင်းပလျက်ရှိသော အမျိုးသားသုံးယောက်တွဲ (Regue) ပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲတွင် အုပ်စုပွဲစဉ်များအဖြစ် မြန်မာအမျိုးသားအသင်းနှင့် ထိုင်းအမျိုးသားအသင်းတို့ ယှဉ်

ပြိုင်ကစားကြရာ ထိုင်းအမျိုးသား အသင်းမှ နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရ ရှိခဲ့ပြီး ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ နှစ်နာရီတွင် မြန်မာအမျိုးသား အသင်းနှင့် စင်ကာပူအမျိုးသား အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ မြန်မာအမျိုးသားအသင်းမှ နှစ်ပွဲ တစ်ပွဲဖြင့် အနိုင်ရရှိသွားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အင်ဒိုနီးရှား၊ အားကစားရုံ၌ ကျင်းပသော နပန်း ၅၉ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲကို မြန်မာ နိုင်ငံမှ ဝဏ္ဏထွန်းနှင့်မြောက်ကိုရီးယား

နိုင်ငံကစားသမားတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား ကြရာ မြောက်ကိုရီးယားအားကစားသမားက ရှစ်မှတ်အပြတ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အမျိုးသား တော်လီ တောပွဲစဉ် အဆင့်သတ်မှတ်ချက် ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအမျိုးသားတော်လီ တောအသင်းက ဟောင်ကောင် အမျိုးသားတော်လီတောအသင်းကို သုံးပွဲ နှစ်ပွဲဖြင့်လည်းကောင်း အနိုင် ရရှိခဲ့သည်။ ယနေ့အောက်တိုဘာ ၁ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် အမျိုးသားပိုက်ကျော်ခြင်း သုံးယောက်

တွဲ (Regue) ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များအဖြစ် မြန်မာအမျိုးသားအသင်းနှင့်လာအို အမျိုးသားအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား ကြမည်ဖြစ်ပြီး နပန်းပြိုင်ပွဲ ၆၀ ကီလို တန်းကို မြန်မာနိုင်ငံမှ အားကစား သမားထွန်းအောင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် မည်ဖြစ်သည်။ ထို့နောက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် တိုက်ကွမ်ဒို ပွဲစဉ်များ၌ နွေးနွေး ၄၆ ကီလိုတန်း နှင့်အိန္ဒြာအောင် ၄၉ ကီလိုတန်းတို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြမည် ဖြစ်သည်။ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် တော်လီတောအဆင့် သတ်မှတ်ချက်ပြိုင်ပွဲကို မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအသင်းနှင့်တာရှီကစွတန် အမျိုးသား အသင်းတို့ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)

**ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ**  
**ဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူပွဲကျင်းပ**  
ပြည် စက်တင်ဘာ ၃၀  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပြည်မြို့၊ ပြည်တောင်တန်းတောရ ကျောင်းများ ဆန်လှူအသင်းကြီး၏ (၃၃)ကြိမ်မြောက် ဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ပြည်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း ဆင်တော်ရပ် သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး၌ ကျင်းပရာ အခမ်းအနားတွင် ဆန်လှူအသင်းကြီး၏ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများ ကို ဆွမ်းဆန်တော်နှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြကြောင်း သိရသည်။  
မင်းလွင်(ပြည်)

**မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ ဂုဏ်ပြုပေါင်းသန့်ရှင်း**  
ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀  
အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သည့် နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတု မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ နှစ်ပတ်လည်နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် လမ်းမ တော်မြို့နယ် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်ကြည် ဦးဆောင်သော ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် မိသားစုဝင် ၅၀ တို့က စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီ က အထက(၁) လမ်းမတော် ဧရာဆောင်အရှေ့မျက်နှာစာနှင့် ကျောင်းဝင်းအတွင်း စုပေါင်း၍ မြက်များခုတ်ထွင်သန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။  
အောင်သူရ

## အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် အာရှယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲအတွက် သတင်းစာရှင်းလင်း

**ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀**  
မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် အာရှယူ-၁၉ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲအတွက် သတင်း စာရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ရုံး၌ ကျင်းပသည်။ (ယာဉ်)  
သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် မြန်မာ နိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်တွဲဖက် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးကိုကို သိန်းက ပြိုင်ပွဲတစ်ခုလုံးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေမှုများ မြန်မာ နိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် စီမံခန့်ခွဲရေး တာနှင့် မီဒီယာဒါရိုက်တာ ဦးစိုးမိုး ကျော်က ပြိုင်ပွဲ၏ အထွေထွေကိစ္စ ရပ်များ၊ လက်မှတ်ရောင်းချရေးတာ

ဝန်ခံဦးရဲမျိုးဟိန်းက လက်မှတ်ရောင်း ချရေးစီစဉ်ထားမှုများ၊ လုံခြုံရေး တာဝန်ခံဦးအေးချိုက ပြိုင်ပွဲ၌ ဆောင်ရွက်မည့် လုံခြုံရေးအခြေ အနေများ၊ မီဒီယာဌာန ဒု-တာဝန် ခံဦးဇော်မင်းထိုက်က မီဒီယာများ အတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားမှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက် ၍ တက်ရောက်လာသော မီဒီယာများ က သိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြ သည်။ အာရှ ယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲကို အောက် တိုဘာ ၉ ရက် မှ ၂၃ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အုပ်စု(က) နှင့်(ခ) ပွဲစဉ်များကို ရန်ကုန်မြို့ရှိ သုဝဏ္ဏကွင်း နှင့် အုပ်စု(ဂ) နှင့်(ဃ) ပွဲစဉ်များကို

နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိကွင်းတို့တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အုပ်စုပွဲစဉ် နောက် ဆုံးပွဲများကို သုဝဏ္ဏကွင်းနှင့် ဝဏ္ဏ သိဒ္ဓိကွင်းတို့၌ တစ်ပြိုင်နက် ကျင်းပ မည်ဖြစ်သည်။ အုပ်စုခွဲဝေထားမှုအရ အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းမှာ အုပ်စု (က) ၌ အီရန်၊ ထိုင်း၊ ယီမင်တို့နှင့်အတူ ကျရောက်နေပြီး အုပ်စု (ခ)၌ ဥရောက်ကစွတန်၊ ဩစတြေးလျ၊ ယူအေအီး၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ အုပ်စု (ဂ) ၌ တောင်ကိုရီးယား၊ ဂျပန်၊ တရုတ်၊ ဗီယက်နမ်၊ အုပ်စု (ဃ) ၌ အီရတ်၊ မြောက်ကိုရီးယား၊ ကာတာနှင့် အီမန် တို့ ပါဝင်ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် သည် ပွဲကြည့်လက်မှတ်များကို

ပြိုင်ပွဲ တစ်ခုလုံး အတွက် Special Package Ticket နှင့် ပွဲတစ်ပွဲခွဲခွဲ အလိုက်ဟူ၍ နှစ်မျိုးခွဲ၍ ရောင်းချ သွားမည်ဖြစ်သည်။ Special Package လက်မှတ်များကို အောက် တိုဘာ ၃ ရက်မှ ၇ ရက်အထိ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်တွင် တစ်စောင် လျှင် ငွေကျပ်ငါးထောင်နှုန်းဖြင့် စောင်ရေ နှစ်ထောင်ခန့် ရောင်းချပေး မည်ဖြစ်သည်။ ပွဲတစ်ပွဲခွဲခွဲ အလိုက် လက်မှတ်များကို ပွဲမကစားမီ တစ်ရက်နှင့် ပွဲမကစားမည့်ရက်တို့ တွင် အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲရုံး(၁) သုဝဏ္ဏ၊ စလင်းကွင်းနှင့် အောင်ဆန်း ကွင်းတို့၌ နေရာသုံးခုခွဲ၍ ရောင်းချ ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ အထူးတန်း



ငွေကျပ်ငါးထောင်၊ ရိုးရိုးတန်း ငွေကျပ်နှစ်ထောင်သတ်မှတ်ထားပြီး ပွဲတစ်ပွဲလျှင် အထူးတန်း ၄၆၈၉ စောင်နှင့်ရိုးရိုးတန်း ၂၀၇၀၄ စောင် တို့ကို ရောင်းချပေးမည် ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် မလိုလားအပ်သည့် ပြဿနာများ၊ ပရိသတ်များ၏ အလွန်အကြူး အားပေးမှုများ မရှိစေ ရန် လုံခြုံရေးကို အထူးကြပ်မတ် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး အရက်သေ စာသောက်သုံးထားသည့် ပရိသတ် များကို ကြည့်ရှုခွင့်ပြုမည်မဟုတ် ကြောင်း သိရှိရသည်။  
သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ  
ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်

**SHARP**  
ဂျပန်အရည်အသွေးကောင်းပစ္စည်းများဖြင့် သင့်ဘဝသစ်ကိုစတင်လိုက်ပါ  
AQUOS Quattron Pro  
JAPAN TECHNOLOGY  
Sharp ကိုဂျပန်နိုင်ငံတွင် (၁၉၁၂) ခုနှစ်တွင်စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း(၁၀၀)ကျော် ယုံကြည်အားထားရကြိုက်များသော ဂျပန်ကုန်ထုတ်လုပ်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ဘဝနေထိုင်မှုစံနှုန်းကို Sharp နှင့်အတူ ဂျပန်နည်းပညာများနှင့်အတူ မြှောင်လှည့်လိုက်ကြပါစို့။  
Moe Yu San, Actress.  
SHARP Ambassador.  
သတင်းအချက်အလက်များအတွက် SHARP

THE ADVERTISING VALUE OFFERINGS

Value Offerings



# CRYSTAL

EXECUTIVE CONDOMINIUM

## FACILITIES

- OFFICES & MARTS
- SWIMMING POOL WITH SIDE DECK
- GYMNASIUM
- WATER LOUNGE
- PARKING FOR EVERY UNIT
- ADDITIONAL 20% GUEST PARKING
- PASSENGER LIFT [ 2 ] NOS
- CAR LIFT [ 1 ] NO
- INTERNET [ FIBRE LINE ]
- 24 HR BACK UP GENERATOR [ FOR LIFT & SECURITY ]
- PRIVATE TRANSFORMER
- FREEHOLD LAND



EARLY BIRD PROMOTION

Only On October > **10% Off** [ For First - 10 Units ]  
 Only On November > **5% Off** [ For Any Units ]  
**30 Months** FLEXIBLE PAYMENT PLAN



SALES OFFICE 1

NO.001, BUILDING NO.(B), THANTHU MAR ROAD,  
 24 THUWANA BLOCK, THINGANGYUN TOWNSHIP.  
 TEL : +95 -1- 563737, +95-9-730 98007, 73098998



SALES OFFICE 2

EAST HORSE RACE COURSE ROAD, TARMWE.  
 TEL : +95 -9 -73489999, +95-1-8604483





ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ချောင်းဦးမြို့၌ ပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်း အချိန်မီဆောင်ရွက်ရေး ပိုင်းဝန်းကူညီ



ချောင်းဦး စက်တင်ဘာ ၃၀

ချောင်းဦးမြို့တွင် စက်တင်ဘာ ၂၆ရက် ညက ခုခံရန် လေဆင်နှာမောင်းတိုက်ခတ်၍ သစ်ပင်ကြီးများပြိုလဲ၊ သစ်ကိုင်းများ ပြတ်ကျပြီး လျှပ်စစ်မီးတိုင်းများ၊ ဖုန်းတိုင်များပျက်စီးကာ လူနေအိမ် တစ်လုံး၊ သစ်ပင်ပိပြိုကျ၍ အမျိုးသမီး တစ်ဦးဒဏ်ရာအနည်းငယ်ရရှိခဲ့သည်။ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့များချက်

ချင်းရောက်ရှိလာပြီး ရှင်းလင်းရေးနှင့် ကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများကို အချိန်မီပြုလုပ်နိုင်ခဲ့သည်။ အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ စစ် ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မြင့်သိန်း ရောက်ရှိပြီး လိုအပ်သော ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ လေပြင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် နေအိမ်တစ်လုံး ပျက်စီးသွားခဲ့ပြီး သစ်ပင်အောက်တွင် ပိမိနေသော

ဒေါ်ခွေးကို အချိန်မီကယ်ထုတ်နိုင် ခဲ့ပြီး လက်ချောင်းများတွင် ဒဏ်ရာ ရရှိမှုကို မှီခိုပြီး ထူးမြတ်ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ကာ သေဆုံးရန်အန္တရာယ် စိုးရိမ်ရန်မရှိကြောင်း သိရသည်။ စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် ချောင်းဦးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောလှထွန်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး ဦးသန်းထိုက်တို့က ပျက်စီးသွားသော နေအိမ်၊ သစ်ပင်များ ပြုကျမှုကြောင့်

လျှပ်စစ်မီးနှင့် တယ်လီဖုန်းလိုင်းများ ပြတ်တောက်သွားမှုကို အချိန်မီ ပြင်ဆင်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ကာ ထောက်ပံ့ကူညီရန်ကိစ္စတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး မြို့မစည်ပင် ဈေး ဝန်းကျင်တွင် သစ်ပင်များရှင်းလင်း နေမှု၊ လျှပ်စစ်ရုံးဝင်းအတွင်း သစ်ပင် များပြိုလဲနေမှု၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး များရုံးရှေ့ သစ်ပင်များအခြေအနေ၊ လျှပ်စစ်မီးတိုင်းများနှင့် ထရန်စဖော် မာများထိခိုက်မှု၊ လူနေအိမ်ရပ်ကွက် အတွင်း အန္တရာယ်ရှိ သစ်ပင်များ အခြေအနေတို့ကို မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များက ရှင်းလင်း ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုအားပေးကူညီကြသည်။ လျှပ်စစ်မီး ပြတ်တောက်မှုကို မြို့နယ်လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာ ဦးကျော်လွင်ဦးနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့မ မြို့ဖများက ပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်မှု ကြောင့် ည ၁၁ နာရီ ၄၅ မိနစ် တွင် လျှပ်စစ်မီးပြန်လည် ပို့လွှတ် နိုင်ခဲ့ပြီး ကျန်ရှိနေသောရပ်ကွက် များ အခြေအနေလင်းရေး ဆက်လက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။



သီတင်းကျွတ်ပွဲတော်ကြီးအမီ ဆင်နွှဲနိုင်ရန် ပြုပြင်လုပ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀

Taiwan Excellence ၏ ကုန်ပစ္စည်းများအား သုံးစွဲကြသော အများ ပြည်သူများအတွက် သီတင်းကျွတ်ပွဲတော်ကြီးအမီ ပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်ရန် Taiwan Excellence Shines a Light ပြပွဲကို Junction Square Event ၌ စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်နှင့် ၂၈ ရက်တို့တွင် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီမှ ည ၆ နာရီခွဲအထိ နှစ်ရက်တိုင်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ (အေဖေ) အဆိုပါပြပွဲအတွင်း လာရောက်ကြသော အများပြည်သူများအတွက် Taiwan Excellence မှ ထိုင်ဝမ်၏ ထိပ်တန်းနေရာတွင်ရှိသော နောက်ဆုံး ပေါ်နည်းပညာများဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသည့် အကောင်းဆုံး ကုန်ပစ္စည်းများကို မိတ်ဆက်ပြသခဲ့သည်။ အထူးတစ်ဖန်မဲအစီအစဉ်များ ပါဝင်ခဲ့ပြီး လူငယ် အကဝါသနာရှင်များက အကများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခြင်း၊ အဆိုတော် အိမ်ချစ်၊ ဝိုင်းစုခိုင်သိန်း၊ ချမ်းချမ်း၊ လွမ်းပိုင်တို့က တေးသီချင်းများဖြင့် သီဆို ဖျော်ဖြေခြင်းများ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

Taiwan Excellenceမှ ကုန်ပစ္စည်းများသည် သတ်မှတ်ထားသော R&D၊ ဒီဇိုင်းအရည်အသွေးနှင့် ကမ္ဘာ့စျေးကွက် ဖြန့်ချိခြင်းမှအစ အဆင့် အတန်းမီကြောင်း သိရသည်။ တင်လှမောင်

ချေးငွေဆိုင်ရာရှင်းလင်းပွဲ ပြည်မြို့၌ကျင်းပ



ပြည် စက်တင်ဘာ ၃၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့နယ်

သမဝါယမဦးစီးဌာနနှင့် မြို့နယ် သမဝါယမအသင်းစုတို့မှ ကြီးမှူး

ကျင်းပသည့် China Exim Bank ချေးငွေဆိုင်ရာရှင်းလင်းပွဲ အခမ်း အနားကို ပြည်မြို့နယ်သမဝါယမရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ စက်တင် ဘာ ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ကျင်းပသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် ပြည် မြို့နယ် သမဝါယမဖွဲ့ပြီးတိုးတက် ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ် ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်အောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြည်မြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိက

China Exim Bank ချေးငွေနှင့်ပတ် သက်သူများကို ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။ ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသော အခြေခံ သမဝါယမအသင်း ကိုယ်စားလှယ် တောင်သူများက လည်းကောင်း၊ China Exim Bank ချေးငွေယူ ထားသည့် အသင်းကိုယ်စားလှယ် လေးဦးတို့က ချေးငွေအကျိုးရှိပုံများကို လည်းကောင်း၊ လယ်ယာသုံးစက် ကိရိယာနှင့် လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိ ယာများ ရယူထားသည့် အသင်း ကိုယ်စားလှယ် တောင်သူများက လည်းကောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြ ခဲ့ကြသည်။ (စပ) မင်းလွင်(ပြည်)

ခရိုင်အဆင့် ဆို၊ က၊ ရေး၊ တီး ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

သရက် စက်တင်ဘာ ၃၀

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက် မြို့၌ ခရိုင်အဆင့် (၂၁)ကြိမ်မြောက်

မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု ဆို၊ က၊ ရေး၊ တီးပြိုင်ပွဲကို ယမန်နေ့ နံနက် ၈ နာရီက သရက်

ခရိုင်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတေ ဇာအောင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးညွန့်လှိုင်နှင့် မြို့နယ် စည်ပင်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင် တင့်တို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေး

သည်။ ထို့နောက်ခရိုင်အတွင်းရှိ ခြောက်မြို့နယ်မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အနု ပညာရှင်များက ဘာသာရပ်အလိုက် အသီးသီး ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ စော်ထက်(သရက်)

မင်းကင်းမြို့နယ်တွင် လယ်ထွန်စက်တိမ်းမှောက်၍ လူနှစ်ဦးသေဆုံး

မင်းကင်း စက်တင်ဘာ ၃၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မင်းကင်းမြို့နယ် စမြင်ကျေးရွာတာဝန်ခံ ဦးသိန်းဦးက ရွာတောရွာမြောက်ဘက်ချောင်း အထက်တောင်တက်တွင် စက်တင်ဘာ ၂၆ရက် ညနေ ၄နာရီခွဲက လယ်ထွန်စက်တိမ်းမှောက်၍ လူနှစ်ဦး သေဆုံးသွားကြောင်း မောက္ခတော်ရဲစခန်းသို့ တိုင်ကြားသဖြင့် ယင်းနေရာသို့ တာဝန်ရှိသူများ သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ လယ်ထွန်စက်မောင်းနှင်သူ ရွာတောရွာနေ ဦးသိန်းစိုး(၃၆နှစ်) နှင့် ယာဉ်ပေါ်ပါ မောင်ထက်အောင်(၁၆ နှစ်) တို့သည် လယ်ထွန်စက်ပိကာ သေဆုံးနေကြောင်းသိရ၍ မင်းကင်းမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးက အမှုပွင့် ထားကြောင်း သိရသည်။ ရှင်းလင်းရေး

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ် ပိုင်းဝန်းကာကွယ်

အများသိစေရန် ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ နတ်စင်လမ်း၊ အမှတ် ၄၀၈ ဒေါ်အေးအေးမြတ် (ဘ)ဦးဘသောင်း AA-၀၂၈၀၁ [၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၅၅၅၄]အား ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၉၊ ရွှေလှိုင်လမ်းနေ ဒေါ်လှသန်းရီသည် ၂၀၁၃ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၉ရက်တွင် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ပေးအပ်ခဲ့ သည်။ ၎င်းကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား ၂၆-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် တရားဝင်ဖျက်သိမ်းကြောင်း ကြေညာ ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဒေါ်အေးအေးမြတ်အား မည်သည့်လုပ်ပိုင်ခွင့်မှ လွှဲပြောင်းထားခြင်း မရှိတော့ ပါကြောင်း ကြေညာပါသည်။ ဒေါ်လှသန်းရီ ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၄၅၅၀

Grid of legal notices and advertisements in Burmese, including information about land acquisition and business operations.

Grid of legal notices and advertisements in Burmese, including information about land acquisition and business operations.

Grid of legal notices and advertisements in Burmese, including information about land acquisition and business operations.



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

Junior Golf Charity Tournament 2014

ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်



ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃၀

ဆေးကုသစရိတ်လိုအပ်နေသော ကလေးလူနာများအတွက် လှူဒါန်းရန် ရည်ရွယ်ပြီး Junior Golf Charity Tournament 2014 ပြိုင်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၉ ရက်တွင် ရန်ကုန် ဂေါက်သီးရိုက် (တည်းကုန်း) ရန်ကုန် မြို့၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ပြစ်သည်။ အဆိုပါပြိုင်ပွဲကို စိန့် အင်ဒရူး ဂေါက်သီးရိုက်အတိုင်း နှင့် ဒေသန္တရစည်းမျဉ်းအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် ဂေါက်သီးရိုက် အားကစားသမားများသည် အောက် တို ဘာ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပြိုင်ပွဲဝင်ကြေး ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ နှင့်အတူ မြန်မာ ဂေါက်သီးရိုက် လေ့ကျင့်ရေးကွင်း မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ဥက္ကလာလမ်းနှင့် လေဆိပ်လမ်းထောင့် ဖုန်း-၀၉-၂၀၃၇၆၇၁၊ ၀၉-၄၂၀၀၁၇၈၃၅၊ ၀၉-၇၃၁၃၀၄၇၄ တို့တွင် အမည်စာရင်း ပေးသွင်းနိုင်သည်။

ဘိုကလေးမြို့နယ်တွင် သဘာဝဘေးကျရောက်မှုကာကွယ်ရေး ဘေးမဲ့တော၊ ဒီရေတောနှင့် ဂေဟစနစ်ဆိုင်ရာ ဟောပြော

ဘိုကလေး စက်တင်ဘာ ၃၀

ဘိုကလေးမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနက ကြီးမားကျယ်ပြန့်သော Special Tree Planting Ceremony အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်က ဘိုကလေးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှ ၂ နာရီအထိ အထိမ်းအမှတ် ပြခန်းကိုပြသပြီး ညနေ ၃ နာရီမှ ၆ နာရီ အထိ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲကို ကျင်းပသည်။

ယင်းဟောပြောပွဲတွင် FREDA အသင်း ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးထွန်းဝေက ဒေသခံပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာများ ကို လည်းကောင်း၊ MSN ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းစိန်လှိုင်က ကမ်းရိုးတန်းသယ်ဇာ တထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာများကို လည်းကောင်း၊ ဘိုကလေး မိန်းမလှကျွန်း အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်ထူးအောင်က ဘေးမဲ့တော၊ ဒီရေတော ဂေဟစနစ်နှင့် သားငှက်တိရစ္ဆာန်ဆိုင်ရာများကို လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးအရာရှိ ဦးကံထွန်းက မြန်မာနိုင်ငံရှိ ဒီရေတောများ ပြုစုထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်း ဆိုင်ရာများကိုလည်းကောင်း ဟောပြောကြကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ၂၄ နာရီ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ချေးငွေပေးအပ်

တံတားဦး စက်တင်ဘာ ၃၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်ခရိုင် တံတားဦးမြို့နယ် ခေါင်းကွဲကျေးရွာသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ၂၄ နာရီ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ချေးငွေပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါကျေးရွာ ရွာလယ်ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

အမျိုးသမီးအခွင့်အရေးဆိုင်ရာဟောပြောပွဲများ ကျင်းပ

ဒေးဒရဲ စက်တင်ဘာ ၃၀

ဖျာပုံခရိုင် အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့နှင့် လူသရမ်ဝေါလ်ဖက် ဒဏ္ဍေရင်းမြန်မာတို့ ပူးပေါင်း ကျင်းပသည့် အမျိုးသမီးအခွင့်အရေး ဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်က ဖျာပုံခရိုင် ဒေးဒရဲမြို့နယ် အုန်းပင်ကျေးရွာတွင် ကျင်းပ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



“ဒီလိုဟောပြောပွဲ နားထောင် ဖြစ်တာ ပထမဆုံးအကြိမ်ပါ။ ဟော ပြောပွဲကျင်းပပေးတဲ့အတွက် ကျေးရွာ နေ အမျိုးသမီးများအတွက် ကိုယ် အခွင့်အရေးကိုသိပြီး ကိုယ်တိုင် ကာကွယ်နိုင်တဲ့အသိတွေ ရရှိလာပါ

တယ်” ဟု ဟောပြောပွဲတက်ရောက် လာသူ အမျိုးသမီးငယ်တစ်ဦးက ပြောပြသည်။ အဆိုပါ အဖွဲ့သည် ဖျာပုံခရိုင် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ဒေးဒရဲမြို့နယ်အတွင်းရှိ တူးမြောင်း၊ မနိပတ်၊ ဘန်ကျွန်း၊

အုန်းပင်ရွာသစ်၊ အုန်းပင်ရွာမ၊ ဆားအိုးချောင်းစသည့် ကျေးရွာများ တွင် အမျိုးသမီးအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲများကို ကျင်းပပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (အေပီဒ်) သုဇာနည်(ဖျာပုံ)

ပညာဒါနဘာသာရပ် ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၃၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းများအားလုံး ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုကြမည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဘာသာရပ်တတ်မြောက်မှုစွမ်းရည် ပိုမိုတိုးတက် အောင်မြင်စွာ ဖြေဆိုနိုင်ရေးအတွက် ပညာဒါနဘာသာရပ်ဆွေးနွေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်က ပဲခူးမြို့အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း သီရိဝံသာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစောစံယဉ် တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားပြီး နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဘာသာရပ်ဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပခဲ့သည်။ ပညာဒါနဘာသာရပ်ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းများမှ ဘာသာရပ်အလိုက် ကျွမ်းကျင်ဆရာ ဆရာမများက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲ၌ အောင်ချက်ပိုမိုမြင့်မားရေးအတွက် ဆွေးနွေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (၁၁၀)

Table with 2 columns: Position/Role and Name. Includes titles like 'တောင်ကြီးတက္ကသိုလ် (၂၂)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပခြင်း' and lists of names for various roles.

Table with 2 columns: Position/Role and Name. Lists names for various roles such as 'ပထဝီဝင်၊ သတ္တဗေဒ အထူးပြုအားလုံး' and 'အစမ်းလေ့ကျင့်မည့်အစီအစဉ်'.

Table with 2 columns: Position/Role and Name. Lists names for various roles such as 'မြို့တော်ဆေးရုံ မန္တလေးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ဖော်ပြပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိပါသည်' and 'တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း'.







ဌာနဆိုင်ရာနှင့် ပျူရေး၊ စီးပွားရေးကြော်ငြာ



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
Union Civil Service Board
ဧည့်သည်အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေး
မူဝါဒရေးရာဌာန

၁။ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့(အင်အားစနစ်) အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဧည့်သည်အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်

Table with 4 columns: Rank (ရာထူး), Position (အရာဝတ္တရား), Vacancies (လက်လှမ်းမီသည့် အရေအတွက်/အမျိုးအစား), and Details (အခြားအချက်အလက်များ)

- (၅) မိုးလေဝသ စက်ကရိယာ အဖွဲ့
(၆) မိုးလေဝသ စက်ကရိယာ အဖွဲ့
(၇) မိုးလေဝသ စက်ကရိယာ အဖွဲ့
(၈) မိုးလေဝသ စက်ကရိယာ အဖွဲ့

၂။ ဧည့်သည်အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (၁) ဦး
(၁) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ (အင်အားစနစ်) အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
(၂) ၂၀၁၄ ခုနှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
(၃) ၂၀၁၄ ခုနှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
(၄) ၂၀၁၄ ခုနှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ဇယ/၉၇၈၃ Honda Dream ND 125m M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်

ဦးအောင်နိုင် (၉/ရမှန်) ၀၆/၂၀၁၄ ခုနှစ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံတော်အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လိုက်လံတိုင်ကြားရန် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကဏ္ဍတိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်) ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ဖိတ်ကြားလွှာ

C.M.A ပညာကုသလစဟကရအသင်း၏ (၁၀၆)နှစ်မြောက် အသင်းတည်ထောင်နေ့ မိတ်ဆွဲစာစားပွဲနှင့် ပညာရည်ချိန်ဆောင်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- အစီအစဉ်
ကျင်းပမည့်ရက် - ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - ညနေ ၆:၀၀နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - တောင်ငူမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံအစည်းအဝေးရုံ

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ဇယ/၉၇၈၃ Honda Dream NO. 125M, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်

ဦးအောင်နိုင် (၉/ရမှန်) ၀၆/၂၀၁၄ ခုနှစ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံတော်အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လိုက်လံတိုင်ကြားရန် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကဏ္ဍတိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်) ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ထားဝယ်အသင်း

(၅၇)ကြိမ်မြောက် သီတင်းကျွတ်ဆွမ်းတော်ကြီးကပ်လှူပွဲဖိတ်ကြားလွှာ

ထားဝယ်အသင်း (၅၇)ကြိမ်မြောက် သီတင်းကျွတ်ဆွမ်းတော်ကြီးကပ်လှူပွဲကို သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၄ရက် ၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃ နာရီမှ ည ၇ နာရီအထိ အမှတ် ၈၂၈ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်ရှိ ထားဝယ်အသင်းတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အသင်းသားများ၊ ထားဝယ်သူ၊ ထားဝယ်သားများ မိတ်ဆွေသက်တမ်းကြာရောက် ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (ထားဝယ်မှန်ဟင်းခါး၊ မုန့်အချိုဖြင့် ဧည့်ခံပါမည်။) အမှုဆောင်ကော်မတီ ထားဝယ်အသင်း

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ စာချ/စာသင် သံဃာတော်အရှင်သုမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ (၇၀x၆၇) အကျယ်အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- ၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁ သိန်း
၂။ အခန်းတံခါး ၂ သိန်း
၃။ ရေချိုးခန်း ၃ သိန်း
၄။ ကုဇီတစ်ခန်း ၅ သိန်း
၅။ အဝင်တံခါးမကြီးတစ်စုံ ၇ သိန်း
၆။ သံကူကုန်ကရစ် လျှောက်တစ်စုံ ၉ သိန်း
၇။ သံဃာနှစ်ပါးနေ တစ်ခန်း ၁၀ သိန်း
၈။ ရေတိုက်ကန်တစ်လုံး ၁၂ သိန်း
၉။ ရေစက်တစ်လုံး ၁၉ သိန်း
၁၀။ သံဃာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀ သိန်း
၁၁။ မုန့်ဦး ၃၀ သိန်း
၁၂။ ဘုရားခန်း ၅၀ သိန်း
၁၃။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀ သိန်း
၁၄။ ဆွမ်းစားဆောင် ၃၅၀ သိန်း
၁၅။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀ သိန်း
၁၆။ ကွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး ၃ သိန်း
၁၇။ စာချဆရာတော်များနေ တစ်ခန်း ၂၅ သိန်း

အလှူရှင်များ ကမ္ဘာ့အသင်းအဖွဲ့ ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဖုန်း-၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၆

အမည်မှန်

မောင်ညွန့်လှ၊ မောင်အောင်(၅)၊ ညွန့်ကျော်(၇)၊ မောင်အောင်(၈)၊ မောင်အောင်(၉)၊ မောင်အောင်(၁၀)၊ မောင်အောင်(၁၁)၊ မောင်အောင်(၁၂)၊ မောင်အောင်(၁၃)၊ မောင်အောင်(၁၄)၊ မောင်အောင်(၁၅)

မိဘအမည်မှန်

မောင်လှိုင်မြို့နယ်၊ အထက (၃)၊ တက္ကသိုလ်တန်း(၈)၊ မောင်အောင်(၅)၊ မောင်အောင်(၆)၊ မောင်အောင်(၇)၊ မောင်အောင်(၈)၊ မောင်အောင်(၉)၊ မောင်အောင်(၁၀)၊ မောင်အောင်(၁၁)၊ မောင်အောင်(၁၂)၊ မောင်အောင်(၁၃)၊ မောင်အောင်(၁၄)၊ မောင်အောင်(၁၅)

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ဇယ/၉၇၈၃ Honda Dream NO. 125M, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်

ဦးအောင်နိုင် (၉/ရမှန်) ၀၆/၂၀၁၄ ခုနှစ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံတော်အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လိုက်လံတိုင်ကြားရန် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကဏ္ဍတိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်) ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ဇယ/၉၇၈၃ Honda Dream NO. 125M, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်

ဦးအောင်နိုင် (၉/ရမှန်) ၀၆/၂၀၁၄ ခုနှစ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံတော်အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လိုက်လံတိုင်ကြားရန် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကဏ္ဍတိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်) ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ဇယ/၉၇၈၃ Honda Dream NO. 125M, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်

ရယူမှုအခွင့်အားပေးခြင်း

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (ရွှေလင်းပန်း-၂၃)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၅၅၀၊ ပေ(၄၀x၆၀)အကျယ်ရှိ မြေနှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၁၅၄၀)၊ ကျောက်မင်းလမ်း၊ ၂၃ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟုခေါ်တွင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ရွှေလင်းပန်း ဝယ်ယူခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၄၀)၊ ကျောက်မင်းလမ်း၊ ၂၃ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟုခေါ်တွင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဦးခင်မောင်(၂၄)နှစ်(၉)လ(၁၁)ရက်အရွယ် အမှတ်(၂၄)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟုခေါ်တွင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်း ၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၄၆၉၇၃၀ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃အေ-၂၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၅၁၉၊ မြေပိုင်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်ကြီးအနက်မှ (၁၂x၅၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ ရန်ကင်းမြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ဖျိုင်းရေအိုးစင်ကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ အောင်သုလမ်း၊ အမှတ် ၁၀/ခ ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပေါ်အဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်မှာ ကွယ်လွန်သူဗိဘုရား၏အမွေအနှစ်ဖြစ်သော ဦးတင်အေးနှင့် ဒေါ်အုန်းစင်တို့ပိုင်ဆိုင်သော မြေနှင့်အဆောက်အအုံဖြစ်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အိမ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ၈၈ ရပ်ကွက်၊ စိန်ပန်းလမ်း၊ အမှတ်(၆၈၂/ခ)၊ စရိယာ ပေ၃၀x၆၀ အကျယ်အဝန်းရှိ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန တွင် ဦးမိုး ၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၄၆၉၇၃၀ အမည်ဖြင့် မြေအငှားချပေးထားသည့် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အရပ်ကွက်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ယခုလက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်မှ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဧရိယာကဏ္ဍ ကြီး ဦးနိုင်သိန်းထွန်း(ခ)ဦးထွန်းအံ အကောင်အထွမ်းထွယ်ကြေညာခြင်း

မော်လမြိုင်မြို့၊ ကမ်းနီရွာ(ဦးဘချစ်-ဒေါ်ဖြူ)တို့၏အား (ဦးသောင်း-ဒေါ်ထွန်းဦး)တို့၏အား သမက်၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ မွေကွက်အိမ်ရာစီမံကိန်းနှင့်အဆင်ပြေစေရေးအတွက် ဦးအောင်(၄၅)နှစ်(၁၈)လ(၁၁)ရက်အရွယ် အမှတ်(၂၄)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟုခေါ်တွင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို...

(၃)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရ အမျှပေးခြင်း

သိသားစုနှင့် ခွဲခွာသွားသည့်မှာ ၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် (၃)နှစ်ပြည့်ဖြစ်သော်လည်း ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ (၃)နှစ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ အလှူဒါနများကို စေတနာသဒ္ဓါတရားထက်သန်စွာဖြင့် လှူဒါန်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း ဘန္တုဦးနန္ဒ

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်တွေမြို့၊ ပါတလိတ်ရွာနေ (ဦးစဦးကျော်-ဒေါ်မအိမ်စိန်)တို့၏ သား၊ (ဦးစိုးဝင်း)၊ ဒေါ်အေးညွန့်စိန်တို့၏အမွေအနှစ်အဖြစ်၊ ဦးခင်မောင်-ဒေါ်ခင်မိုးတို့၏အမွေအနှစ်အဖြစ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ စော်ဘွားကြီးကုန်း၊ ပိတောက်မြိုင်ရပ်ကွက်၊ မြကန်သာကျောင်းတိုက်၏ဦးစီးပဓာနယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တနန္ဒသာညီ (ဘုရားရုပ်ရှင် အထူးအားပြုလုပ်သည့် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၆ရက်) ၂၉-၉-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးမျိုးသန်း (JIMMY BA THAN) ကောင်စစ်ဝန်(ငြိမ်း)၊ နိုင်ငံခြားရေးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၅)နှစ်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးစိန်မြင့်(ခ)လိမိန်ကြည် အသက်(၈၄)နှစ်

Mr.Oh Se Woong (A & C Value Co., Ltd. Bangkok, Thailand) ဦးရန်ငြိမ်း (Aspen Int'l Co.,Ltd.)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးတင်ဝမ်း(ငြိမ်း) ကြည်း-၁၄၅၁၆၊ တေ(၅) အသက်(၅၉)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဒေါ်သန်းသန်းနွဲ့(ခ)ဒေါ်ချယ်ရီ

ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၂၊ ဘောလမ်းနေ (ဦးခင်မောင်လှ-ဒေါ်တင်တင်လေး)တို့၏ သမီး၊ ဦးတင်ထွန်းဦး(ခ)ဦးကိုလေး၏ ဇနီး၊ ဗိုလ်ကြီးပြည့်ဖြိုး-ဒေါက်တာနန်းမိုးထွန်း၊ ဒေါက်တာငြိမ်းထွန်း၊ မောင်သက်ထူးတို့၏မိခင်၊ မနန်းဆွန်း၏အဘွားသည် ၂၉-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။

- ခင်ပွန်း - ဦးတင်တင်လေး
သားသမီးများ - ကိုရဲလင်းထွန်း-မခိုင်ပန်းဖြူ၊ ကိုအောင်မြင်သူ-မဝင်းလှဖြူအောင်
မြေး - မအိမ်မိုးသံသာ













# SANCHAUNG GARDEN

## RESIDENCE

**(၁) ခန်းစယ်လျှင်ကားပါကင်**

**(၆၀၀) ခန်းစာနုပါဝင်မည်**

**(၄)၊ (၅) လွှာရှိ (၅၆) ခန်းကို အောက်တိုဘာ**

**(၁) မှ (၇) စံရောင်းချပေးမည်။**

**ပွဲအတွင်း လျှော့ပေးမည်။** **၉၀** **သိန်း**

**(၁၈) သိန်းစရံပေးထားမှ အခန်းရဖို့သေချာမယ်နော်...**

ကြေးငွေ

ကြေးငွေ



# စင်္ကာပူတွင်အကောင်းဆုံးဟိုတယ်

## MARINA BAY SANDS

ဒီဇိုင်း ရေးဆွဲခဲ့သော စင်္ကာပူနိုင်ငံ၏ နာမည်ကြီး ဗိသုကာကုမ္ပဏီ Aedas မှ ဒီဇိုင်းရေးဆွဲသော SANCHAUNG GARDEN RESIDENCE ကွန်ဒို (104) စမ်းချောင်းလမ်း၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်တွင် လေ့လာဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ။

**(၁)ခန်းဝယ်လျှင်(၉၀)သိန်း Discount**

**OCTOBER 1 မှ 7 ထိ**

(104) စမ်းချောင်းလမ်း၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်တွင် လေ့လာဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ။

### ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာတပ်ကြပ်ကြီး/စာရေး သင်တန်းသားများ အလိုရှိသည်

၁။ လျှောက်ထားသူသည်အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံရမည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ၁-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၆ နှစ် ပြည့်ပြီး ၁၉ နှစ်ထက်မကြီးရ။

၂။ လျှောက်လွှာများကို နီးစပ်ရာစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစတင်၍ အခမဲ့ရယူပြီး ၅-၀၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ ၁၃-၀၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့အတွင်း စစ်ဌာနချုပ်များသို့ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် သတင်းပို့လျှောက်ထားရမည်။

- (က) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလက်မှတ်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်လက်မှတ်။
- (ဂ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ် / တိုင်းဒေသကြီး / မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း တစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)။
- (ဃ) (၁)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ် ဓာတ်ပုံ (၃) ပုံ။

၃။ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပြည့်စုံသူများအား စစ်ဌာနချုပ်များအစီအစဉ်ဖြင့် တပ်မတော်(ကြည်း) အမှတ်(၁)အရာခံနှင့် အကြပ်ကြီးသင်ကျောင်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးမည်။ ၎င်းတွင် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးစစ်ခြင်းများ ပြုလုပ်၍ ဆေးအောင်မြင်သူများကို သင်တန်းသားအဖြစ် အတည်ပြုရွေးချယ်မည်။

၄။ သင်တန်းတွင် အခြေခံစစ်ပညာရပ်များ၊ ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာတို့အပြင် ကွန်ပျူတာနှင့် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်တို့ကို ၂ နှစ်ကြာ သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးပြီး အောင်မြင်သူများကို ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာ Dip.C.S (Diploma in Computer Studies) ချီးမြှင့်ပေးမည်။

၅။ သင်တန်းကာလ(၂)နှစ်အတွင်း ခြေလျှင်တပ်သားသစ် သင်တန်းကာလတွင် သတ်မှတ်ထားသော တပ်သားသစ် လစာ ၇၅၀၀ဝိ /-ကျပ်ကိုလည်းကောင်း၊ ခြေလျှင်တပ်သားသစ်သင်တန်း ပြီးဆုံးသည့်ရက်မှစ၍ သင်တန်းပြီးဆုံးသည်အထိ သတ်မှတ်ထားသော တပ်သားအခြေခံလစာ ၇၆၀၀ဝိ /-ကျပ်ကိုလည်းကောင်း ရရှိမည်။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးလျှင် တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(တတိယတန်း)အဖြစ် ခန့်အပ်ပေးမည်။ ၎င်းအပြင် နိုင်ငံတော်မှခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀ဝိ/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။

၆။ လုပ်သက် ၂ နှစ် ပြည့်သည့်အခါ အဆင့် / အတန်း တိုးမြှင့်ရေးအတွက် ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့်ရှိ၍ အောင်မြင်ပါက အောက်ပါတိုင်း အဆင့် / အတန်းများ တိုးမြှင့်ရရှိနိုင်ပြီး ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ လစာ ၊ စရိတ်များ ရရှိမည်-

	အဆင့်အတန်း	အခြေခံ အရည်အချင်း M.H.R.A		ပေါင်း
		လစာ	လစာ	
(က)	တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(တတိယတန်း)	၉၄၀၀၀	၁၀၀၀	၅၀၀၀
(ခ)	တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) (ဒုတိယတန်း)	၉၄၀၀၀	၁၅၀၀	၅၀၀၀
(ဂ)	တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(ပထမတန်း)	၉၄၀၀၀	၂၀၀၀	၅၀၀၀
(ဃ)	ဒုတိယအရာခံဗိုလ်(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)	၁၀၆၀၀၀	၂၀၀၀	၅၀၀၀
(င)	အရာခံဗိုလ်(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)	၁၁၂၀၀၀	၂၀၀၀	၅၀၀၀

မှတ်ချက်။ (၁) နှစ်တိုးလစာကို ၂ နှစ်လျှင် ၁၀၀ဝိ/- နှုန်းဖြင့် ၅၀၀ဝိ/- အထိ ခံစားခွင့်ရှိသည်။  
(၂) နိုင်ငံတော်မှခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀ဝိ/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။

၇။ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် အဝေးသင်တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရရှိနိုင်ရေးအတွက် အဆင်ပြေစွာဖြေဆိုနိုင်သည်။

၈။ ဘွဲ့ရရှိသူ တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)များသည် စစ်မှုထမ်းသက် ၆ နှစ်ပြည့်ပြီးလျှင် သော်လည်းကောင်း၊ ဘွဲ့မရသေးသူများသည် စစ်မှုထမ်းသက် ၈ နှစ်ပြည့်ပြီးလျှင်သော်လည်းကောင်း ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းသို့ လျှောက်ထား နိုင်သည်။

၉။ ထို့အပြင် ဘွဲ့ရရှိသူ တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)များသည် စစ်သံစစ်မှုထမ်းစာရေးအဖြစ် စိစစ်ရွေးချယ် ခံရပါက နိုင်ငံခြားရှိ မြန်မာစစ်သံ(ကြည်း ၊ ရေ ၊ လေ)ရုံးများတွင် မိသားစုနှင့်အတူ သွားရောက်၍ အမှုထမ်းဆောင် နိုင်ခွင့်ရှိသည်။

မှတ်ချက်။ အသေးစိတ်သိလိုပါက နီးစပ်ရာ စစ်ဌာနချုပ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်သည်။

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု



# 99 အချို့မုန့်

နိုင်ငံတကာစံချိန်မီ အစားအသောက်များကို အရသာထူးကဲစေမည့် 99 အချို့မုန့် ပြောင်းဖူးဖူး ထုတ်လုပ်ထားသော သဘာဝ ဟင်းခတ်အချို့မုန့်စစ်စစ်

ဧည့်သည်များနှင့်အိမ်ထောင်ရေးများမြှင့်တင်ပေးပါမည်။ ♦ ခေါက်မဲများကို သတင်းစာတွင် ကြေညာပေးပါမည်။  
ပထမဆု - ၁၀၀၀၀၀၀၀ (သိန်းတစ်ရာကျပ်) တတိယဆု - ၃၀၀၀၀၀ (သုံးသိန်းကျပ်)  
ဒုတိယဆု - ၅၀၀၀၀၀ (ငါးသိန်းကျပ်) အထူးဆု - (ဆုမဲပေါင်းများစွာ) တစ်ဆုလျှင် ၁၀၀၀၀၀ (တစ်သိန်းကျပ်)

### ရန်ကင်း ကိုယ်စားလှယ်များ

### နယ်ကိုယ်စားလှယ်များ

၁။	ခေါ်ခွေခင်	၂၂ လမ်းလေသာ	၀၉-400471076
၂။	ဦးလှမောင်	အမှတ် (၁-1)၊ ညောင်ပင်လေးရွာ	၀၉-229634 , ၀၉-73030189
၃။	ဒီမမအောင်	၆၂၆၊ မြေအောက်ထပ်၊ ညောင်ပင်လေးရွာ	၀၉-210702 , ၀၉-5103831
၄။	စိန်တိုးစည်	ညောင်ပင်လေးရွာ	၀၉-5084414 , ၀၉-709734
၅။	နင်းနင်းလှိုင်	ညောင်ပင်လေးရွာ	၀၉-681668 , ၀၉-73165075
၆။	မခိုင်	အမှတ်(၂၈၄/၂၈၅)(ပဒေသာရွာ) တောင်ဥက္ကလာပရိယာယ်	၀၉-578288
၇။	မခိုင်	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်	၀၉-250980518

၁။	ဟန်စွမ်း (ဆန်ဆိုင်)	မော်လမြိုင်	၀၉-49314328 , ၀၉-825299644
၂။	ဦးစိုင်းစွန်	တောင်ကြီး	၀၉-1205829 , ၀၉-12132589
၃။	ဦးလှကြီးမောင် / ခေါ်ခင်မာရီ	ကျောက်မန်းတောင်မြို့	၀၉-2230129 , 092220331, 661-50087
၄။	တိုးအောင်မြင့်မြတ်	ကြို့ပင်တောင်	၀၉-5374657
၅။	ကိုညိုညို	ချောက်မြို့	၀၆-1200642 , ၀၉-401675489
၆။	ကိုသူရဲ	စစ်တွေ	၀၉-250332792
၇။	သီတာကျော်	တပ်ကုန်း	၀၆-771095 , ၀၉-280201186
၈။	ဦးသောင်းစိန်	တောင်တွင်းကြီး	၀၆-3500441 , ၀၉-5333073
၉။	ခေါ်လှေးလှေး	နေပြည်တော်	၀၉-5169072 , ၀၉-43036061
၁၀။	ခေါ်စိုးလှိုင်	ပန်းတနင်္ဂနွေ	၀၉-823489515
၁၁။	ခေါ်ဝင်းမြင့်	ပုသိမ်	၀၆-221613
၁၂။	မခိုင်	ပြည်	၀၉-31591642
၁၃။	ခေါ်ကျော်စိန်	တိုတလေး	၀၉-438016337 , ၀၉-8595284
၁၄။	ဦးထွန်းထွန်း	မအူပင်	၀၉-8585877
၁၅။	မစောစန္ဒြီ	မိတ္ထီလာ	၀၉-449004864 , ၀၉-259216640
၁၆။	ဦးအောင်သိန်း / ခေါ်ဆွေဆွေရီ	မိတ္ထီလာ	၀၆-426311 , ၀၉-402584278
၁၇။	ခေါ်စွာလေး	ကလေး	09400309254 , 09402718059
၁၈။	ခေါ်ခင်လှေးကြည်	မှော်တီ	၀၉-73190890
၁၉။	တိုးစိန်မြင့်	မန္တလေး	၀၉-4302707081 , ၀၉-3033668
၂၀။	တိုးအောင်အောင်မြတ်	ပြီတီ	၀၉-43084473 , ၀၉-82020303
၂၁။	ဦးတစ်	သာစည်	၀၉-2229777
၂၂။	ဦးလှမင်း	လက်ဝဲတန်း	၀၉-254587089
၂၃။	ခေါ်ယုယုအောင်	ခေးခရိုင်	၀၉-48273847

အစားအသောက်ထုတ်လုပ်ခြင်း ထောက်ပံ့ပျက်အမှတ် - ၈၉/ ၁၃၀၂၂ / ထလ  
ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများနှင့် ခရောင်းဈာန်လိုသူများ  
လာရောက်ဆက်သွယ် ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ပင်ရင်ဌာန / ပြန်ချိရေဌာန - အမှတ် (၉၇ / ၉၉) ၂၂လမ်း၊  
အထက်ဘလောက်၊ လသာမြို့နယ်၊  
ရန်ကင်းမြို့။

ဖုန်းနံပါတ် - ၀၉ - 382333 , ၀၉ - 384632 , ၀၉ 730 48157 ,  
၀၉-250065716, ၀၉ 250065717, ၀၉ 250065719

## နိုင်ငံတကာလုပ်ငန်းကြီးတွေမှာအဆင့်မြင့်မြင့်၊ ရာထူးကြီးကြီး၊ ထိုက်ထိုက်တန်တန်ဝင်ရောက်လိုသော (၂၀၁၃-၂၀၁၄)တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်

- သင်တန်းကာလအချိန်စုစုပေါင်း(၃)နှစ်ပဲကြာမယ်
- အင်္ဂလန်နိုင်ငံကချီးမြှင့်တဲ့နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြုဘွဲ့(၁)ခုနဲ့ ဒီပလိုမာ(၂)ခုရမယ်
- MCSA, MCSD, MCSE စတဲ့ Microsoft ရဲ့ကျွမ်းကျင်မှုလက်မှတ်တွေရမယ်
- အင်္ဂလိပ်စာကျွမ်းကျင်မှုကို (IELTS Ready) ဖြစ်တဲ့အထိလေ့ကျင့်သင်ကြားခွင့်ရမယ်
- ဘဝအတွက်အရေးကြီးတဲ့ကိုယ်ရည်ကိုယ်သွေးတွေမြင့်မားအောင်ဘက်စုံလေ့ကျင့်ခွင့်ရမယ်
- နိုင်ငံတကာအဆင့်အိုင်တီကုမ္ပဏီကြီးမှာအလုပ်သင် (On Job Training) ဆင်းခွင့်ရမယ်
- သင်တန်းပြီးတာနဲ့ အိုင်တီပညာရှင်တစ်ယောက်အနေနဲ့ ထိုက်ထိုက်တန်တန်အလုပ်ရမယ်



## MCC Training Institute

(Yangon , Naypyitaw, Mandalay, Yatanarpon)

The Biggest Private Higher Institution in Myanmar  
 The 1<sup>st</sup> ISO QMS 9001:2008 Certified Education Body  
 The 1<sup>st</sup> and Only 1 Microsoft Gold Learning Partner  
 The Biggest Team of Faculty and Support Staff  
 The most Variety of Programme running  
 The most Biggest Student Attending & Graduates



## Microsoft Partner

Gold Learning

အောက်တိုဘာ(၁၃)သင်တန်းစမည်  
 စာရင်းပေးသွင်းတက်ရောက်နိုင်ပြီ။

01-246634, 01-2304156  
 09-91034062, 02-77930  
 09-31354842, 02-5178112

